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GLASBENE SKUPINE ZAK10NIŽBE PREPEVA V KO 
MOKRONOG e pričetkom praMuptoe ob 22.00.

ZAČELO SE JE NOVO ŠOLSKO LETO, 
ZATO NAPROŠAMO NAŠE ČLANE, 
DA NAM PRINESEJO ORIGINALNA 
POTRDILA O VPISU.

E-MAIL: ksd@Meb-k8cl.si

POŠTA
V NOVIH PROSTORIH

Sajslovesnejši trenutek - po kulturnem programu je župan Ciril 
Metod Pungartnik skupaj z direktorjem Pošte Slovenije prerezal 
trak.

Trebnje, 31. avgusta - Na slovesnosti v središču Treb
njega je bil ob nastopu Občinskega pihalnega orkestra 
in Trebanjskih mažoret, Trebanjskega okteta ter pove
zovalca Slavka Podboja odprt povsem prenovljeni 
objekt, katerega lastnik je Pošta Slovenije, kije odku
pila Mercatorjevo stavbo. V kupnino za objekt in 
prenovo je Pošta vložila 341 milijonov tolarjev. Razen 
trebanjske pošte so ostali prostori dani v najem 
drugim uporabnikom: Davčni upravi Slovenije, ki že 
deluje v novih prostorih, Centru za socialno delo in 
Geodetski upravi (ki pa še čakata na opremo prosto
rov). (Nadaljevanje na 2. strani)
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OBISK EVROBUSA V OBČINI 
TREBNJE,

^ V KRAJIH ŠENTRUPERT IN VELIKI
GABER

Od 10. septembra do 20. oktobra 2001 bo 
SLOVcl Ujci evrofous zopet krožil po Sloveniji. Obiskal

Doma »Evropi. b() gg večin0.

ma manjših krajev po vsej Slove
niji.
Ustavil se bo tudi v občini Treb
nje, v krajih:
• Šentrupert, v ponedeljek,

1.10.2001, od 9.00 do 13.30, na 
trgu in

• Veliki Gaber, v ponedeljek, 1.10.2001, od 14.00 do 18.00, na 
šolskem igrišču.

Prisrčno vabljeni!

POLK V NOVI ŠOLI
Za učence, učitelje in 

starše osnovnošolcev Ve
likega Gabra v trebanjski 
občini prvi šolski dan v 
letošnjem šolskem letu ni 
bil le običajen prvi šolski 
dan, pač pa dogodek, ki bo 
še dolgo časa ostal v spo
minu. S pomočjo Občine 
Trebnje je bil v zelo krat
kem času več kot 120 let 
star objekt zamenjan z no
vo, lepo, prostorno in fun
kcionalno zgradbo, v kateri 
bodo imeli učenci OŠ Veli
ki Gaber vse možnosti za 
kvalitetno in sodobno izo
braževanje.

Izgradnja in adaptacija

v rekordnem času zgradili 
nov prizidek ter adaptirali 
nekaj prostorov v ostalem 
delu šole. Dela so potekala 
po začrtanem planu, neko
liko se je zataknilo le pri 
zaključnih delih, zlasti pri 
polaganju talnih oblog. Ven
dar so do začetka septem
bra bila dela dokončane do 
te mere, da smo lahko nem
oteno pričeli s poukom.

V novem delu šole smo 
pridobili 8 novih učilnic, 
veliko garderobo za učen
ce, nove upravne prostore, 
zbornico ter prostore za 
dva oddelka predšolskega 
varstva. V obstoječem ob-

šole se je pričela 15. januar
ja letos s podpisom po
godbe med izvajalcem del 
Gradbenim podjetjem Gro
suplje in investitorjem Ob
čino Trebnje. Čeprav v za
četku skoraj nismo verjeli, 
da bo gradnja zaključena 
do začetka šolskega leta, se 
je to zgodilo. Gradbinci so

jektu pa so bili povečani 
prostori računalniške učil
nice in knjižnice s čitalnico.

Šola je sodobno opre
mljena in prostorsko v celo
ti ustreza potrebam de
vetletne šole, v katero se bo 
šola vključila prihodnje šol
sko leto.

Marija Mežnaršič

IZJEMEN USPEH NA MATURI
Nina Rman iz Trebnjega in Uroš Jurglič iz Prelesja pri 

Šentrupertu med najuspešnejšimi slovenskimi maturanti. 
Nina zbrala 32, Uroš pa 
33 točk od 34 možnih.
Septembra na sprejemu 
pri predsedniku države 
Milanu Kučanu.

(Nadaljevanje na 2. strani).

Sina Rman Iroš Jurglič

STROJI V LABODU SO UTIHNILI
Sredi septembra se je po 

več desetletjih zaustavila 
proizvodnja tekstilnih iz
delkov v Labodovem obra
tu Labod tovarna Temenica 
... Večina delavk so preu
smerili v Labod Novo mes
to. Na mestu, kjer so leta in 
leta pridne roke tekstilnih 
delavk ustvarjale vrhnja 
oblačila, za domači in zah
tevni zahodni trg, se bodo 
kmalu pojavili gradbeni 
stroji in verjetno bomo prav 
tu že prihodnje leto lahko 
kupovali v novi moderni 
Mercatorjevi trgovini.

Leta 1977 je v Starem trgu 
v Trebnjem tedanja tekstil
na tovarna TIP TOP prešla 
v obratovanje Laboda, ki je 
takrat imel več obratov po 
Sloveniji. Spremenil se je 
naziv tovarne, dejavnost pa 
se vseskozi v glavnem ni 
spreminjala. V trebanjskem 
obratu so izdelovali moške 
obleke, kostime in nasploh

ženska vrhnja oblačila.
V tekstilni industriji je že 

daljše obdobje precej težav, 
zahteva se stalno prilagajan
je trgu, kupcem, novim mate
rialom, pa tudi zahtevam 
države, tako so skozi takšne 
vzpone in padce šli tudi v tej 
tovarni. Kljub nizkim dohod
kom so vztrajali in upali, da 
bodo z natančnostjo, z upo

števanjem rokov ..., uspeli 
dočakati boljše čase. 130-član- 
ski, predvsem ženski kole
ktiv, je v glavnem ostajal 
zvest tovarni, deloma tudi 
zaradi dobrih prometnih po
vezav, pretežno pa so tako 
domačinke, ki so hodile na 
delo v eni sami, dopoldanski 
izmeni in so popoldne lahko 
poskrbele še za družino,

gospodinjstvo in za vse 
ostalo delo, ki ga ženske 
povsod, na podeželju pa še 
posebej, imajo.

Tako kot marsikje se je 
tudi v Labodu spremenila 
strategija, ki ne dopušča 
razkropljene dejavnosti po 
več lokacijah, kar seveda 
tudi več stane. Nekaj svojih 
obratov so že zaprli, npr. v 
Ljubljani in v Idriji. Sedaj je 
prišlo na vrsto Trebnje. 
Direktorica Laboda tovarne 
Temenica Marjeta Bevec je 
povedala, da jim je težko, 
vendar pa za večino delavk 
selitev ne pomeni izguba 
dela. Le tri ostanejo doma, 
7 delavk izpolnjuje pogoje 
za predčasno upokojitev, 
večina preostalih delavk pa 
se seli v Novo mesto, kjer 
bodo na Labodovi liniji 
opravljale enako dejavnost 
kot doslej - šivale bodo 
vrhnja oblačila.

DRŽAVA BO MORALA PRISLUHI
T /kulturnem domu v Šentrupertu so se v četrtek, 6. septembra, 
V zbrali predsedniki krajevnih skupnosti, ki želijo ustanoviti svoje 

občine in zato vodijo določene aktivnosti v Združenju krajevnih 
skupnosti, ki ga vodi Peter Frelih, sicer predsednik KS Šentrupert. 
Podpisali so peticijo, s katero želijo doseči, da državni zbor spoštuje 
zakonodajo in Ustavo RS z možnostjo, da se podpisnikom peticije, 
torej vsem tistim, ki želijo priti do svoje občine, zakonsko omogo
či, da se na območjih, za katere so bili vloženi predlogi in pobude, 
razpiše referendum in tako dopusti državljanom pravico do te 
odločitve, ki se jo tudi upošteva. Poudariti velja, da to ni zanemarlji
va številka, saj 50 podpisnikov izraža voljo 120 000 ljudi, ki ne želijo 
biti na obrobjih nekih večjih občin, ampak želijo sami odločati o 
zbranih sredstvih in svojim krajem omogočiti hitrejši razvoj.

(Nadaljevanje na 2. strani)

Franc Krarcar, rodja iz-

SELITEV DAVČNEGA URADA
Davčni urad Novo mesto Izpostava 

Trebnje je najelo prvo nadstropje v 
prenovljeni stavbi Pošte Slovenija na

posiare, se veseli boljših Golieveni trgu 11 v središču Trebnje-
pogojev dela v novih ° J
prostorih. gel. (Nadaljevanje na 4. strani)

KS ČATEŽ POD ZAPLAZ0M
Otvoritev nove mrliške vežice, 9. septembra, je bila ra

zlog, da smo za septembrsko številko občinskega glasila 
poklepetali s predsednikom KS Čatež g. Ivanom Zajcem, 
ki je v času svojega vodenja KS skupaj s krajani pripomo
gel k lepši podobi tega idiličnega in za turizem vse bolj 
zanimivega kraja.

(Nadaljevanje na 3. strani)
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POŠTA V NOVIH PROSTORIH

Zadovoljni poštni delavci in stranke.

IZJEMEN USPEH NA MATURI
(Nadaljevanje s 1. strani)

Iskrene čestitke za izjemen uspeh na ma
turi. Oba sta maturirala na gimnaziji. Je 
bila odločitev za šolanje na tej šoli glede 
na odličen osnovnošolski uspeh 
samoumevna ali sta razmišljala, da bi se 
vpisala na katero drugo srednjo šolo?

Nina: Želela sem na srednjo zdravstveno 
šolo, vendar so mi jo odsvetovali, češ da bom 
na gimnaziji dobila več znanja za nadaljnji 
študij.

Uroš: Nisem razmišljal o drugi šoli.
Osmošolci naše občine izbirajo pred

vsem med dvema gimnazijama, med no
vomeško in ivanško. Nina, ti si se vozila v 
Novo mesto, Uroš pa v Ivančno Gorico. Kaj 
vaju je vodilo pri izbiri kraja?

Nina: 0 šolanju v Ivančni Gorici sploh 
nisem razmišljala, čeprav so vsi moji sošolci 
in sošolke odšli na to gimnazijo. Novomeška 
gimnazija je tudi edina šola na Dolenjskem, 
kjer poučujejo francoščino. Edina slaba stran 
moje odločitve je bila ta, da sem imela 
najbližjo sošolko v Mirni Peči.

Uroš: Na mojo odločitev je vplivalo to, da 
je bil v Ivančni Gorici pouk dopoldne, v 
Novem mestu pa zaradi prenove stavbe 
popoldne.

Na maturi sta bila zelo uspešna na vseh 
predmetnih področjih. Kar pri štirih pred
metih od petih sta dosegla najvišje možno 
število točk. Vendar vama je bilo prav gotovo 
katero področje ali predmet ljubši od drugih.

Nina: Meni je najbolj pri srcu naravoslovje, 
še posebej kemija. Rada imam tudi matema
tiko, moj najljubši predmet pa je bila športna 
vzgoja.

Uroš: Moji najljubši predmeti so bili psi
hologija, matematika in angleščina.

Jeseni se bodo odprla vrata univerze. 
Kaj bosta študirala in kaj bosta še počela 
poleg študija?

Nina: Študirala bom medicino. Nara
voslovje me pač najbolj veseli. Pa še nekaj je. 
Moja velika ljubezen so gore. Rada bi postala 
članica Gorske reševalne službe in kot 
zdravnica sodelovala v odpravah.

Uroš: Odločil sem se za študij računalništ
va in informatike. Že v osnovni šoli sem bil 
uspešen na tekmovanjih s tega področja, ki 
ima prav gotovo prihodnost. Psihologija, na
jljubši gimnazijski predmet, mi med študijem 
najbrž ne bo ne vem kako koristila, kasneje v 
poklicnem življenju pa prav gotovo. Veseli me 
tudi avtomobilizem, in sicer avto kot dosežek 
tehnike.

Matura je za vama. Kako sedaj, po dveh 
mesecih, gledata nanjo? Je res prezahtev
na, kakor je pogosto slišati?

Nina: Delala sem sproti, zato težav ni bilo. 
Imeli smo zelo dobre priprave, pri nekaterih 
predmetih že od februarja. Ni se mi zdela

prezahtevna.
Uroš: Pri nekaterih predmetih bi morala biti 

testna vprašanja oblikovana ustrezneje, tako 
da bi res preverjala znanje. Pa tudi način točk
ovanja bi bil lahko drugačen. Če je postopek 
pravilen, rezultat pa ni, izgubiš preveč točk.

Kaj se vama je iz časa šolanja najbolj 
vtisnilo v spomin? Kateri spomin je najlep
ši? Je kaj, kar želita pozabiti?

Nina: Šolanje na gimnaziji mi bo ostalo v 
nepozabnem spominu. Najlepši dogodek se 
je zgodil v drugem letniku, ko smo se prese
lili v povsem prenovljeno poslopje, najmanj 
prijetna pa je bila napetost med dijaki in tudi 
profesorji pred maturo, saj se je vsak trudil 
za dobro povprečje pri svojem predmetu.

Uroš: Najlepši je bil maturantski ples oz. nje
gov podaljšek. V slabem spominu pa mi je os
tal kakšen konflikt s profesorjem, ko se je iz
kazalo, da se moramo šolskih pravilnikov 
držati predvsem dijaki.

V čem je po vajinem mnenju skrivnost 
uspeha?

Nina: Nadarjenost ni dovolj, koristna pa je. 
Potrebno je delati. Prepričana sem, da je za 
uspešno delo nujna tudi sprostitev, kjer ni 
ocen, točk... Jaz sem jo našla v hribih. Začelo 
se je v 4. razredu OŠ Trebnje, pri planinskem 
krožku, intenzivneje pa se s tem ukvarjam od 
2. letnika srednje šole. V hribih pridobivam 
fizično kondicijo, veliko se naučim o naravi, 
odnosih med ljudmi...

Uroš: Uspeh na maturi je odvisen od dijako
vih učnih navad, motivacije za učenje, sposo
bnosti učitelja in seveda inteligentnosti, ki 
uspeha sicer ne zagotavlja, je pa pogoj zanj.

Kaj se vama zdi v življenju najpomemb
nejše?

Nina: Ugotoviti, kaj si želiš, in ko to dosežeš, 
ne izpustiti iz rok.

Uroš: Da si zadovoljen s sabo in se znaš 
postaviti zase.

Počitnice med srednjo šolo in nadaljn
jim študijem so verjetno najdaljše. Kako 
jih preživljata?

Oba: Kar nekaj časa bova oz. sva delala, 
tako zaradi tega, da ne izgubiva delovnega 
ritma, kot zato, da bova kaj zaslužila.

Nina: Septembra bo potrebno poiskati 
stanovanje in se pripraviti na študij. Tudi gore 
so v tem mesecu najlepše, zato si bom še 
nekajkrat oprtala gorniški nahrbtnik.

Še enkrat čestitke z željo, da bi bila enako 
uspešna tudi v prihodnjem študiju in kasne
je v poklicu.

Nino in Uroša je skupaj z najuspešnejšimi 
slovenskimi maturanti 1. sept. na Brdu spre
jel predsednik države Milan Kučan, zvečer pa 
sta na svečanosti v ljubljanskih Križankah pre
jela maturitetno spričevalo s pohvalo.

Jožica Žabkar

KRAJAM VELIKEGA GABRA SLABŠI OD
ROMOV

(Nadaljevanje s 1. strani)
Kljub oblačnemu, jesensko 

obarvanemu popoldnevu se je 
slovesnosti udeležilo veliko 
občanov, uporabnikov poštnih 
storitev, pa tudi veliko gostov, 
med drugim minister za infor
matiko Pavle Gantar. Navzoče 
so pozdravili: Antonija Šuln, 
direktorica Pošte Slovenije, 
Poslovna enota Novo mesto, tre
banjski župan Ciril Metod Pun
gartnik in direktor Pošte Slove
nije Alfonz Podgorelec, ki je bil 
slavnostni govornik. Poudaril je 
porast poštnih storitev v zad
njem času in poseben poudarek 
Pošte Slovenije fizičnim sestavi
nam kakovosti, zunanjemu iz- 
gledu poštnih stavb, urejenosti 
prostorov pošt in kakovosti 
dostave, saj ima 1486 gospodin
jstev šestkrat, 432 gospodinjstev 
pa petkrat tedensko dostavo...

Zaradi potrebe po ustreznej
ših prostorih so se na pobudo g. 
župana odločili za nakup spo
meniško zaščitene stavbe, v ka
teri je bil rojen slovenski knji
ževnik Pavel Golia. Odslej bo za 
poštno poslovno dejavnost na 
voljo 719 m2 površine (v starih 
prostorih pa so imeli 108 m2) in 
6 okenc. “Delovna mesta so tudi 
sodobno opremljena in v smis
lu zahtev in teženj, da tradicio
nalno poštno okence vse bolj 
postane tudi bančno, da torej 
ponudi raznovrstne bančne 
storitve,” je med drugim pove
dal g. Podgorelec.

Za vsa potrebna gradbeno- 
obrtniška delaje poskrbelo pod
jetje Sortima iz Maribora s 
kooperanti, notranje pohištveno 
opremo so izdelali v mariborski 
mizarski delavnici Pošte Slove
nije. Za projektno dokumentaci

jo je poskrbelo podjetje ABC 
Cibic iz Novega mesta, nadzor je 
opravljal Slavko Kovačič, ing. 
gradbeništva iz Pošte Slovenije.

Upravnica Pošte Trebnje ga 
Zavrl Zlata in njenih 12 sodelavk 
in sodelavcev so veseli novih, 
svetlih prostorov in s tem bolj
ših pogojev za delo.

ZAHVALA
Uslužbenci Pošte Trebnje 

se zahvaljujemo vodstvu 
Pošte Slovenije, g.mag. Al
fonzu Podgorelcu, kot tudi 
direktorici naše Poslovne 
enote Novo mesto, ga. Ton
čki Šuln, ter vsem, ki so 
nam omogočili, da lahko 
poslujemo s strankami v 
lepih novih in prijaznih 
prostorih. Vsi zaposleni se 
bomo potrudili, da boste z 
našimi uslugami zadovolj
ni. Hkrati pa vse uporabni
ke naših storitev prosimo 
za strpnost, če boste mora
li v začetku dalj časa čakati, 
saj tudi na naši pošti uvaja
mo novo računalniško po
slovanje na pisemskem 
okencu.

Uporabniki poštnih sto
ritev, delavci Pošte Trebnje, 
Vas vabimo, da nas obi
ščete in se prepričate o ka
kovosti naših storitev in 
naši prijaznosti.

Upravnica Pošte Trebnje 
Zlata Zavrl s sodelavci

DRŽAVA BO 
MORALA 

PRISLUHNITI
(Nadaljevanje s 1. strani)
Poleg 50 predsednikov KS, z večino 

slabše razvitih območij Slovenije, so 
bili tudi predstavniki Združenja občin, 
ki so pojasnili svojo pot do nastanka 
občine in sedanje lažje uresničevanje 
osnovnih življenjskih pogojev, kot je 
komunalna infrastruktura, zdravstve
na služba, šolstvo, kultura in socialna 
služba. O tem je med drugimi poročal 
tudi župan mirnopeške občine, ki je v 
prejšnjem obdobju predsedoval Zdru
ženju KS. Predsednik Združenja občin 
Tone Kokalj, sicer župan Vodic, ki 
zastopa 45 občin, in se udeležuje ra
zličnih posvetov na evropski ravni, 
tako je bil tudi na posvetu v Strasbur- 
gu, je v imenu Združenja občin pod
prl prizadevanja KS, njihovo pobudo 
za spremembo zakonodaje, ki ga bodo 
na Združenju občin podprli in preob
likovali v predlog.

Med govorniki je bilo večkrat izra
ženo negodovanje nad odločitvijo 
vlade, ki ne dopušča malih občin, ki 
je zgolj politična in zanjo njeni zago
vorniki ne najdejo ustreznih argumen
tov. Primerjalno so bili navedeni po
datki iz Evrope, npr. Avstrije in Češke, 
ki imajo mnogo občin z majhnim 
številom prebivalstva (manj kot ti
soč).

Gradivo peticije je za Združenje KS 
pripravil Andrej Benkovič, univ. dipl. 
iur., ki ga je navzočim tudi predstavil 
in odgovarjal na zastavljena vprašan
ja. V besedilu peticije so zapisali, da 
je državni zbor v preteklosti ravnal 
arbitrarno in ne v skladu z ustavo in 
zakonom. Tako je ustanavljal občine, 
kjer ni bil izveden predhoden referen
dum. S tem pa zakon o občinah prav 
gotovo ni usklajen z ustavo.

Po razpravi, v kateri je bilo na
vedenih kar precej izkušenj, so pred
stavniki KS podpisali peticijo, s kate
ro želijo državni zbor opozoriti na za
konske nejasnosti glede ustanavljanja 
novih občin.

Prisotni predsedniki KS so pre
pričani, da bo dopuščeno nastajanje 
novih občin zaradi specifičnih geo
grafskih, obmejnih, narodnostnih, 
zgodovinskih in geografskih razlogov 
in kar je temeljno - zaradi z ustavo 
določene pravice do samoodločbe.

1. Višček

Krajani KS veliki Gaber smo 
ogorčeni nad pisanjem v Glasi
lu občanov, da se vas Pristav
ica hoče brezplačno priključi
ti na novi vodovod. To pa ne 
drži, kajti brez vode smo kra
jani Velikega Gabra. Zato javno 
protestiramo proti vsem, ki 
nam onemogočajo normalno 
uporabo vode; probleme z 
vodo občutimo že več kot 
deset let.

Če se ozremo v zgodovino 
vodovoda, naj povemo, da so 
naši očetje udarniško kopali 
jarke v prepričanju, da bodo 
dobili vodo. Tedanji birokrati 
so jim zagotovili brezplačen 
priklop vode, kar se ni zgodi

lo; morali so plačati prispevke.
Vsi, ki smo v Velikem Gab

ru gradili svoje domove, smo 
morali poravnati vse ob
veznosti tudi Komunali Trebn
je, da smo lahko dobili grad
beno dovoljenje.

Na naših položnicah za Ko
munalo Trebnje je prispevkov 
vsaj toliko, kolikršna je poraba 
vode, a kljub temu se nam red
no dogaja, da stojimo s kanti- 
co ob pralnem stroju, da doli
vamo vodo, ker je pritisk abso
lutno premajhen ali pa vode 
sploh ni; da čakamo do ena
jstih, polnoči, da se lahko um
ijemo, si operemo ...

Obrnili smo se tudi na g.

župana in svetnike, ker 
pričakujemo, da bodo le prislu
hnili našim težavam in se zavze
li za to, da nam bo Komunala 
Trebnje le omogočila normalen 
pritisk vode.

Pravimo, da gremo v Evropo, 
pa nimamo zagotovljene os
novne stvari - vode! Boljši 
posluh pa imata Občina Trebn
je in Komunala do Romov v 
Zagorici, ki se jim te dni napel
juje vodo - brezplačno.

Res smo na robu občine Treb
nje, a verjamemo, da smo up
ravičeni ne le do dajatev, ampak 
tudi do dobrine, kot je voda.

Krajani KS Veliki Gaber, ki smo 
brez vode

NATEČAJ
ZA PRIDOBITEV FOTOGRAFIJ ZA OPREMO KNJIGE 

“KVALITETA ŽIVLJENJA V OBČINI TREBNJE - PROFIL IN PLAN”

Društvo za zdravje in sožitje v družinah Trebnje v sodelovanju s Projekt
nim svetom za projekt Trebnje - zdrava občina dobrih medčloveških odnosov 
razpisuje javni natečaj za pridobitev fotografij za opremo knjige “Kvaliteta 
življenja v občini Trebnje - profil in plan".
VSEBINA RAZPISA
1. Splošna določila
2. Ocenjevalna komisija
3. Roki
4. Gradivo za razpis
5. Vsebina in oprema natečajnega 
elaborata
8. Končna določila 
I. SPLOŠNA DOLOČILA
1. Razpisovalec natečaja: Projektni 
svet za projekt Trebnje - zdrava obči
na in občina dobrih medčloveških 
odnosov ter Društvo za zdravje in 
sožitje v družinah Trebnje
2. Oblika in vrsta natečaja: javni, 
anonimni, enostopenjski natečaj.
3. Natečajna naloga: Pridobitev fo
tografij za opremo knjige “Kvaliteta 
življenja v občini Trebnje - profil in 
plan”
4. Udeleženci: Pravico do udeležbe na 
natečaju imajo vse pravne in fizične 
osebe, ki želijo ustvarjalno prispevati 
k čim boljši rešitvi natečajne naloge. 
Pravice do udeležbe na natečaju ni
majo člani ocenjevalne komisije, 
namestniki in poročevalci.
5. Avtorjem izbranih fotografij pripa
da po sklenitvi avtorske pogodbe za 
vsako izbrano fotografijo neto znesek 
5.000,00 SIT
II. OCENJEVALNA KOMISIJA 
Predsednik:
Ciril Metod Pungartnik - župan 
Člani: 1. Bogomir Humar

2. Olga Pust
3. Marinka Sila
4. Erna Krašovec 

Namestniki komisije:
1. Ana Nahtigal
2. Mirko Simončič

Skrbnik: Vida Šušterčič

Ocenjevalna komisija ima pravico, da 
za obravnavo strokovnih problemov 
povabi k sodelovanju zunanje eks
perte.

III. ROKI
1. Natečaj se začne z dnem objave v 
Glasilu občanov.
2. Natečajniki lahko dvignejo natečaj
no gradivo v roku 10 dni po začetku 
natečaja na Občini Trebnje, soba št. 
24 - Vida Šušterčič.
3. Rok za oddajo je 30 dni po objavi.
4. Natečajna dela je treba oddati oziro
ma poslati na naslov: Občina Trebnje, 
Oddelek za okolje in prostor, Goliev 
trg 5, 8210 Trebnje z oznako “Natečaj 
- Zdrava mesta”
5. Ocenjevalna komisija bo zaključila 
z delom v 30 dneh po zaključku 
natečaja. Rezultati natečaja bodo ob
javljeni v Glasilu občanov.
6. Nagrade bodo izplačane najkasne
je v 30 dneh po sklenitvi avtorske po
godbe.
7. Kraj in čas razstave vseh prispelih 
fotografij bosta objavljena naknadno
8. Fotografije, ki ne bodo nagrajene, 
bodo vrnjene.
IV. GRADIVO ZA RAZPIS
1. Gradivo za razpis obsega celotni 
tekst povzete analize o kakovosti 
življenja v občini Trebnje, na katere
ga vsebino naj bi se nanašale nateča
jne fotografije.
V. VSEBINA IN OPREMA NATEČAJ
NEGA DELA
1. Fotografije morajo biti enotnih ve
likosti 18 cm X 24 cm.
2. Vsi sestavni deli natečajnega dela 
morajo biti označeni s šifro oziroma 
geslom.
3. Natečajnemu delu je treba priložiti 
zapečateno kuverto z imenom, priim
kom in naslovom avtorja ter s števil
ko žiro računa.
VI. KONČNA DOLOČILA
1. Z oddajo dela udeleženec pristaja 
na vse pogoje natečaja.
2. Poleg zneska za izbrano fotografi
jo avtorju ne pripadajo materialne av
torske pravice.

Obeležje 15. 
poldnevnika s 
točnim srednje 
evropskim ča
som že nekaj 
mesecev ne ka
že več pravega 
časa.

USTANOVITELJ: Občina Trebnje, Goliev trg 5, Trebnje/IZDAJATELJ: Občina Trebnje, Goliev trg 5, Trebnje/UREDNIŠKI ODBOR: prof. Ivanka Višček (glavna in odgovorna urednica), Franc Hribar, dipl. ing. Ana Moder, Štefan Pepelnak, Dušan Zakrajšek, ing.Anton Zaletel 
in prof. Marjan Zupančič/IZDAJATELJSKI SVET: dr. Marjan Pavlin (predsednik), mag. Janez Slak in ing. Alojzij Metelko/Lektorica: prof. Ivanka Višček/Oblikovanje in prelom: Tomograf, Tomo Cesar s.p., Novo mesto/ Tisk: SET d. d. Vevče / Naklada: 6000 izvodov, ki 
se razdelijo brezplačno vsem gospodinjstvom in podjetjem v občini Trebnje. Na podlagi Zakona o DDV (Ur. list št. 89/98) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po 8% stopnji.
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KS ČATEŽ POD ZAPLAZOM
(Nadaljevanje s 1. strani)

KS Čatež šteje 11 naselij in kakih 500 prebi
valcev. Imajo 9 km lokalnih cest in 10 km kra
jevnih cest. Osnovna sredstva, s katerimi jim 
je omogočena obnova, se zbirajo s pomočjo 
samoprispevka. G. Zajc je z veseljem povedal, 
da so bili prvi v občini, ki so ga razpisali po 
novem sistemu in uspeli dobiti za
dostno večino (nad 50 % vpisanih 
v volilni imenik); uveden je bil leta 
1999 za dobo pet; tako se mesečno 
zbere dobrih 300 000 SIT. Sicer pa 
je tudi mrliška vežica del idejnega 
projekta Celostnega razvoja 
podeželja (ni pa mogla biti financi
rana iz tega naslova), ki se je na 
Čatežu začel izvajati 1992. leta. V ta 
projekt je bil zajet večnamenski 
plato pri gasilnem domu in pred 
Mercatorjevo trgovino, pot do 
pokopališča in ograja pokopališča.
Prav ograja je predsedniku KS povzročila 
nekaj skrbi zaradi neustreznega pristopa 
Občine. Prijavljena je bila le ograja, a ob san
aciji so ugotovili, da je nujno sanirati tudi 
obod, zato so bila odobrena sredstva prema
jhna. Načrtovalec prenove središča Čateža v 
okviru CRPOV je bil arhitekt Motoh, tako da 
že dolgo uspešno sodelujejo.

Mrliška vežica se nahaja v neposredni 
bližini cerkve in se zelo posrečeno vklaplja v 
sam teren, kakor tudi v obnovljeno pokopa
lišče. Del prostora je odstopila Občina Trebn
je, del pa ga je bilo v privatni lasti in ga je bilo 
treba odkupiti, tako da je nastala funkcional
na in lepo zaokrožena celota. Arhitekta Motoh 
in Galetova sta upoštevala nagib terena in iz
koristila omejeno možnost prostora. Pri 
načrtovanju interiera prostora kakor tudi 
zunanjosti objekta sta upoštevala, da naj 
vežica na čimbolj neboleč način nadomesti 
dom - z razporeditvijo prostorov, opremo, 
osvetlitvijo in ureditvijo zunanjosti, ki še ni 
povsem zaključena. Obnovljena in razsvetlje
na je tudi kapelica tik pred vežico. Fasada je 
osvetljena s talnimi lučmi. Ob vežici se proti 
pokopališču in župnijski cerkvi dviguje stopni
šče, ki ob pogrebnih in drugih slovesnostih 
služi kot avditorij. Izvedbo je prevzelo in soli
dno izpeljalo VGP Novo mesto. Zaradi izred
nega sodelovanja arhitektov, vodja gradbišča 
g. Gričarja, predsednika KS Čatež in ostalih 
krajanov, ki so dojeli pomen celovitosti uredi
tve kraja, je celotna izgradnja dokaj hitro 
potekala. Začeli so novembra lani, s tem da je 
en mesec trajal sam izkop, 9. septembra pa je 
bil objekt že slovesno odprt in blagoslovljen 
ter tako predan svojemu namenu.

Skupni stroški znašajo 26 mio., od tega so 
prejeli iz občinskega proračuna 12 mio., osta
lo bodo pokrili s sredstvi iz samoprispevka 
in prispevki za stavbno zemljišče.

Na Čatežu so zgradili tudi čistilno napravo, 
ki bo predana namenu drug mesec in bo 
funkcionalna z izgradnjo kanalizacije, na kate
ro se zaenkrat priključuje TEM Čatež in Cen
ter obšolskih dejavnosti. Ta naložba jih bo sta

Ivan Zajc, predsednik 
KS Čatež, je zadovoljen.

la 60 mio. Z izgradnjo kanalizacije bodo nada
ljevali in vključili vsa gospodinjstva Gorenje 
in Dolenje vasi in Čateža. Primarni vod se gra
di z družbenimi sredstvi, sekundarni vodi pa 
se naložijo uporabnikom.

Kljub tem smelim potezam načrtujejo še 
naprej. Iz samoprispevka bodo obnovili cesto 

Čatež - Razbore in asfaltirali 2 cest
na kraka na Trebanjskem Vrhu, ki 
sta še v makadamu.

Center obšolskih dejavnosti, ki 
je pred leti nastal v opuščeni in te
meljito prenovljeni osnovni šoli, 
pomeni vrnitev življenja in hkrati 
afirmacijo kraja. Vsakodnevni 
sprehodi teh otrok, domačinov in 
ostalih pa so pokazali na potrebo 
po večji varnosti. Zato se pred
videva izgradnja pločnika od 
doma Čebelica do odcepa na 
Zaplaz.

Na tem malem kraju deluje pet aktivnih 
društev. Gasilci so združeni v PGD Čatež pod 
Zaplazom in PGD Trebanjski Vrh. Številčno je 
najmočnejše Vinogradniško-turistično društvo 
Čatež, v katerega je vključenih 320 članov 
(pokriva širši teren, ne le KS), ponosni so na 
svoj pevski zbor Kres, na narodno zabavni an
sambel Mi trije pa še en, ki v zadnjem času 
nastopa s stiškim kvartetom, in še bi lahko naš
tevali.

Čatež - 9. septembra, Deževen dan se je razma
hnil ob pričetku programa ob otvoritvi mrliške 
vežice.

Za konec le še vabilo g. Zajca, predsednika 
KS: “Hvala vsem krajanom za zaupanje in 
sodelovanje. Hkrati pa vabim tudi vse ostale, 
da pridete kdaj na Čatež - morda na tradicio
nalno Razhodnjo (zaključek Popotovanja od 
Litije do Čateža), na Kresnik ob Dušici in druge 
prireditve - ali pa kar tako, saj imamo idilično 
naravo, dobro gostinsko ponudbo, kmečki 
turizem...” 1. Višček

Trideset let je lahko dolga ali 
pa kratka doba. Dejstvo pa je, da 
je Čatež pred toliko leti kazal 
povsem drugačno podobo. Tis
ti najbolj uporni, katerih kmetije 
niso mogle zagotoviti primerne
ga življenja, so vsak dan pre
merili dolgo prašno cesto v svet. 
Ženske pa so praviloma ostajale 
doma. Nato pa je prišla ena 
izmed prelomnic - proizvodni 
obrat, z njim pa delovna mesta, 
ki jih je bilo iz leta v leto več. 
Zaposlitev, tako rekoč pred vra
ti, je našlo kar precej domači
nov.

Trideset let nazaj se vijejo 
niti tovarne TEM Čatež, zadnjih 
deset let pa si samostojno utira 
pot. Tako kot nobena pot ni 
samo ravna in lepa, je tudi 
tridesetletna pot te tovarne taka. 
Po večji krizi pred petimi leti je 
današnja pot dokaj široka in 
lepa. Da pa je taka, se je potreb
no nenehno truditi - iskati nove 
in nove trge, slediti hitremu raz
voju tehnike in mu prilagajati 
lastne proizvode, skušati prehi
teti konkurenco... Vse te lastno
sti mora imeti tudi tovarna v

TEM ČATEŽ
okrilju idiličnega okolja dolenj
skega podeželja, če si je zadala 
preživeti v tem globalnem oko
lju neusmiljene konkurence. Za 
uresničitev takšnih ciljev pa so 
potrebni strokovni in predani 
kadri in za takšne so vrata te to
varne vedno na široko odprta. 
Zato je ta članek lahko tudi 
vabilo, da se nam oglasijo pro
dorni strokovnjaki, ki se čutijo 
sposobni z nami uresničevati 
naše cilje vsestranske rasti in 
razvoja tovarne.

Današnja osebna izkaznica te 
družbe pa bi bila: 120 zaposle
nih; okrog 800 milijonov SIT let
ne realizacije, z več kot polovi
co izvoza; preko 300 izdelkov 
lastne blagovne znamke, več 
kot 50 izdelkov prilagojenih na 
željo kupcev.

In kaj pravzaprav proizvaja
mo za ta širni svet? Pet družin 
stikal in vtičnic; različne deko
rativne in klasične strope, sten
ske in prenosne svetilke; elek- 
troinstalacijske sponke in ok
ove.

Na področju razvoja se trudi
mo, da bi bili vsi izdelki najprej

visokokvalitetni na drugi strani 
pa predvsem stikala in vtičnice 
oblikovati sodobno in moderno, 
tako da bi kupci z njimi lahko 
uresničili svoje načrte oprem
ljanja stanovanj. Ker pa je v zad
njem času vse pomembnejši pri
hranek energije in se vanj vklju
čuje tudi sistem regulacije svet
lobe, stikala in vtičnice pa so 
sestavni del teh instalacij, je 
naša trenutna razvojna usmer
itev prav tovrstna prilagoditev 
izdelkov.

TEM Čatež d.d. je danes sred
nje velika družba, vpeta v sve
tovna gospodarska in tehnično- 
razvojna gibanja s smelimi načr
ti za nadaljnji razvoj. To pa bo 
hkrati posredno pozitivno vpli
valo na nadaljnji razvoj kraja. 
Vseh teh trideset let je tovarna 
živela s krajem in tako kot tovar
na se je tudi kraj zavidljivo raz
vil, tako da lahko danes s pono
som svojim poslovnim partner
jem pokažemo tudi vse čateške 
lepote - brez izjeme so navduše
ni, pa naj prihajajo iz Italije, 
Nemčije, Madžarske, Dalmacije 
ali pa kar iz Slovenije.

TURISTIČNO DRUŠTVO ČATEŽ
Za nami je dobra polovica devete

ga leta delovanja TD Čatež. V času 
počitniškega vzdušja je nekaj zatiš
ja tudi v delovanju našega društva. 
Vendar samo na videz, saj smo s 
pripravami na Razhodnjo 2001, ki bo 
letos v soboto, 10. novembra, že 
začeli. Seveda bo bolj živahno v je
senskem času, z vsakim dnem, ko se 
bo bližala prireditev. Tudi letos 
želimo rdečo nit Razhodnje - kul
turno - turistično - pohodniško - 
obogatiti z novimi vsebinami, ki pa 
naj za zdaj ostanejo še skrivnost.

Na spomladanskem občnem zbo
ru je društvo dobilo novo prenovlje
no vodstvo, ki se bo v naslednjih 
štirih letih trudilo za čim uspešne
jše delovanje našega društva. Seve
da pa bo to lahko uspešno samo ob 
podpori vseh članov, kakor tudi 
vseh krajanov, ki so v minulih letih 
s svojim delom nesebično prispeva
li k današnji podobi in prepoznav
nosti Čateža.

Naše društvo je tudi letos v začet
ku februarja sodelovalo v predstavi
tvi občine na sejmu Alpe Adria. 
Čatežani smo se predstavili prvi dan 
sejma. Kot vedno je bilo na našem 
“štantu” kar pestro, čeprav ni bilo 
toliko obiskovalcev, kot smo jih bili 
vajeni prejšnja leta. Smo pa zato lah
ko poklepetali z drugimi udeleženci

sejma, člani turističnih društev, še 
posebej dolenjskih in belokranjskih, 
izmenjali izkušnje ter spoznali novo
sti v turistični ponudbi širom Slove
nije.

Kot že nekaj zadnjih let je društvo 
v spomladanskem času omogočilo 
svojim članom ugoden nakup sadik 
okenskih in balkonskih rastlin. Na 
občnem zboru smo sklenili, da 
nekoliko spremenimo dosedanji 
način ocenjevanja urejenosti naselij 
in domačij, ki bo poslej vsaka tri 
leta. Seveda takrat nismo mogli ve
deti, da nam bo neurje s točo v 
nedeljo, 17. junija, ki je marsikje 
popolnoma uničila vse pridelke, 
uničilo tudi večino okrasnih rastlin.

Konec junija smo popeljali naše 
člane na izlet na Kras in v Vipavsko 
dolino, ki je bil zanimiv in pester, saj 
smo si ogledali botanični vrt, poiz
kušali pršut in teran, obiskali Štan
jel in vstopili v novogoriško igralni
co Perla, ki je bila za vse nas prav 
posebno doživetje. Izlet smo zaklju
čili s kosilom na kmečkem turizmu 
v Šempasu, kjer smo se zadržali 
malo dlje, saj je bil za nami dolg in 
vroč poletni dan.

Tako, predstavili smo vam nekaj 
kamenčkov mozaika Turističnega 
društva Čatež, ki bo svojo podobo 
dobil ob koncu leta. Trudili se 
bomo, da bo ta čim lepša.

Turistično društvo Čatež

KUD POPOTOVANJE FRANA LEVSTIKA ČATEŽ
Kmalu bo minilo štiri leta od ustanovitve čateškega 

kulturnega društva z gornjim nazivom. Tako kratek čas 
je to, da nas niti vsi domačini ne poznajo in naše aktiv
nosti še vedno pripisujejo komu drugemu. Pravzaprav 
pa to ni niti tako pomembno, pomembno je, da se nekaj 
novega dogaja. Če se ozremo nazaj, lahko z zadovo
ljstvom zaključimo, da je društvo s svojim delovanjem 
res prineslo nekaj novosti v dogajanje na Čatežu. Lepi 
so spomini na vsa tri praznovanja kulturnega praznika, 
tri kresovanja in lansko razstavo in prikaz ročnih del “Za 
dolge zimske dni” ob tradicionalnem Levstikovem po
hodu. Skozi vse te prireditve se je prijetno prepletala 
lastna pevska in plesna dejavnost in umetniški nastopi 
gostujočih skupin. In ker vsi, ki delujemo v društvu, to 
delamo z veseljem, se tudi iz leta v leto vidi napredek.

Zato upamo in želimo, da nam bo tudi vnaprej uspeva
lo uresničevati nove načrte, ki jih je še kar nekaj.

Še posebej smo lahko zadovoljni, da nam je pred 
dvema letoma uspelo ustanoviti lastni pevski zbor 
KRES. Nekaj manj kot dvajset članov tega mešanega 
pevskega zbora nas je z letošnjimi nastopi navdušilo 
in prepričalo, da vaja dela mojstra. In pevski zbor je za 
kraj kot prijetna začimba k dobri hrani. Upam si trditi, 
da bi brez pevskega zbora Čatežu nekaj manjkalo. Zato 
še vedno ostaja vabilo novim članom, saj se prav zdaj 
začenja nova sezona.

Po odzivu gledalcev pa je bilo vedno prijeteno pogle
dati tudi plesne točke v izvedbi skupin Čateške črtice 
in La Femme. Tudi na področju plesne dejavnosti ima
mo še nekaj načrtov, pa kakšno ustvarjalno delavnico 

bomo tudi še pripravili. 
Uresničitev načrtov pa je 
vedno in povsod odvisna 
od ljudi in predvsem od nji
hove dobre volje in pozi
tivne energije. Zato upamo, 
da nam vsega tega tudi v 
prihodnje ne bo manjkalo. 
Hvala vsem, ki ste že do 
sedaj aktivno sodelovali pri 
vseh teh dejavnostih, hvala 
pa tudi vsem, ki ste bili na 
naših prireditvah, obenem 
pa vabilo vsem, ki čutite 
podobno kot mi, pridružite 
se nam.

Kres pod vodstvom Va
lerije Rančigaj je zapel 
ob otvoritvi mrliške 
vežice na Čatežu.

VINOGRADNIŠKO TURISTIČNO DRUŠTVO ČATEŽ POD
ZAPLAZOM

Vinogradniško društvo ČATEŽ POD ZAPLA
ZOM je svoje prve korake naredilo 1990. leta z 
vsega trinajstimi ustanovnimi člani, prvi predsed
nik je bil Hostnik Jože. Leta 1994 je postal pred
sednik Lado Stopar, ki ima največ zaslug za nad
aljnji vzpon. Društvo je postalo eno največjih po 
številu članov kakor tudi najuspešnejše v dolenj
ski vinorodni deželi. Leta 1999 je prevzel predsed
nikovanje Janez Zajc in pod njegovim vodstvom 
je društvo praznovalo svojo 10. obletnico in ob 
tem dogodku razvilo svoj društveni prapor. V 
letošnjem letu pa je postal predsednik društva 
Mirko Žefran. Društvo je kakor vsako leto tudi 
letos organiziralo društveno ocenjevanje vin, 
oddanih je bilo kar 256 vzorcev vin. Tudi na 
Teden cvička, ki je potekal v Kostanjevici na Krki, 
se je društvo dobro odrezalo. Oddali smo od vseh 
društev največ vzorcev in tudi po številu prejetih 
odličij smo bili najuspešnejši, saj smo od 76 odda
nih vzorcev prejeli 2 veliki zlati, 27 zlatih, 15 sre
brnih medalj, 22 pisnih priznanj ter 6 zahval. 
Sodelovali smo tudi na prerezu letnika 2000. Vi
norodne dežele Posavje in naša vina so bila zelo 
lepo ocenjena. Naši člani pa so s svojimi vini 
sodelovali tudi na Radgonskem sejmu, kjer je naš 
član Jože Vencelj prejel srebrno medaljo za svo
jo frankinjo. Društvo se predstavlja tudi navzven. 
Na cvičkariji v Kostanjevici na Krki, kakor tudi 
na furmanskem prazniku v Postojni smo se pred

stavili s svojim vozom s sodi s konjsko vprego in 
s starim vinogradniškim orodjem. Povsod so nas 
z velikim navdušenjem sprejeli. Kot vsako leto 
bomo organizirali že tradicionalni pohod po 
naših vinskih goricah in to zadnjo soboto v okto
bru, ki bo letos potekal z začetkom s Čateža, ter 
po vinskih goricah do Mirnskega gradu ter Šte
fanov pohod na Štefanov dan. Tudi Potovanja od 
Litije do Čateža se bomo udeležili ter na priredi
tvenem prostoru na vaškem trgu na Čatežu točili 
društveno vino cviček letnika 2001 ki ga bomo 
izbrali na predhodnjem ocenjevanju. Društvo pa 
daje veliki poudarek predvsem na izobraževanje. 
Letos smo organizirali že 7 strokovnih predavanj 
na temo o vinogradništvu in kletarjenju. Do kon
ca leta pa sta predvidena še 2 predavanji, v zim
skem času pa kletarski ali degustatorski tečaj. V 
okviru društva je bilo letos ustanovljena tudi 
sekcija degustatorjev, ki se sestaja enkrat 
mesečno, kjer se izpopolnjujemo v poskušanju 
in ocenjevanju vin. Bliža se čas trgatve, to je na
jlepši čas za vinogradnika. Žal pa bo po nekaterih 
naših vinskih goricah zelo žalostna ali pa je sploh 
ne bo, kajti narava je s katastrofalno točo junija 
zahtevalo svoj davek. Vsem vinogradnikom želim 
veliko veselja in radosti ob trgatvi in veliko uspe
ha v kletarjenju letošnjega letnika.

Mirko Žefran
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SELITEV DAVČNEGA URADA
(Nadaljevanje s 1. strani)

Vodja izpostave g. Franc Kravcar, univ. dipl. orga
nizator dela, je povedal, da so njihove službe do ne
davnega delale v neustreznih in po kvadraturi pre
majhnih prostorih, ki so se nahajali v dveh nad
stropjih občine in z dvema ločenima vhodoma, zara
di česar niso mogli zagotavljati ustreznega varovan
ja podatkov. Zaradi tega so več let intenzivno iskali 
primeren prostor. Tako so si že leta 1994 pridobili prio
ritetno soglasje za nove prostore v predvidenih ob
jektih obuličnega niza, Pavlinov hrib, II. faza. Ker ni 
prišlo do nadaljevanja gradnje, so se že v letih 1997 
in 1998 dogovarjali s Pošto Slovenije, da ob nakupu 
stavbe Mercator Dolenjska d.d., PC Gradišče celotno 
I. nadstropje preuredijo v pisarniške prostore, vklju
čno z arhivom. Veseli so, da je do realizacije v tej 
spomeniško zaščiteni stavbi v središču Trebnjega le 
prišlo. Tako 15 delavcev Davčnega urada Novo mes
to Izpostava Trebnje dela v ustreznejših prostorih, 
zato lahko občani pričakujemo tudi boljšo kvaliteto 
storitev. Prednost je še v visokem varovanju podat
kov, kar jim je omogočeno zaradi najema celotnega

I. nadstropja, in v možnosti, da se njihovih uslug 
poslužujejo tudi invalidne osebe, saj ima stavba (1. 
v Trebnjem) vgrajeno sodobno dvigalo. Pridobitev je 
nedvomno tudi v parkiriščih, ki se nahajajo za stav
bo in so namenjena uslužbencem in strankam.

Na izpostavi se zavedajo, da morajo biti v službi 
občanom, zato so za 6 ur povečali možnost poslovan
ja s strankami.

URADNE URE:
PONEDELJEK: 7.30 - 11.00 IN 12.00 -15.00 
SREDA: 7.30 -11.00 IN 12.00 -16.30 
PETEK: 7.30 -11.00 IN 12.00 -14.00
Lahko pa jih pokličete tudi na telefon 07 348 2700, 

oz. pošljete sporočilo preko faksa 073482718 
G. Kravcar je izrazil posebno zadovoljstvo, da v 

Trebnjem uspemo ohranjati vse, za občane bistvene 
službe, v samem središču mesta. Morebiti pa bo v 
prihodnje z realizacijo ustrezne cestne povezave, z 
odmikom parkirišč za pročelja stavb le uspelo kraj 
oživiti, da bo tudi ob večerih in praznikih prijeten za 
sprehajalce, za obulične prireditve, za različne kul
turne dogodke ...

BITI PRVI DOMA JE DANES PREMALO
Na slovenskem trgu dosega TOM 

25 odstotkov tržnega deleža v vi
šjem cenovnem in kakovostnem 
razredu z dobrimi 30 odstotki svoje 
produkcije, drugo gre v izvoz. 
Sedežnih garnitur doma prodajo 
okoli 40 odstotkov. V mesecu juliju 
pridobljeni certifikat sistema vo
denja kakovosti ISO 9001:2000 je po
trditev začrtane poti. TOM postaja 
finančno trdno in mednarodno pri
merljivo podjetje.

Prelomno za TOM - njegovo pol
no ime je TOM Oblazinjeno pohiš
tvo d.o.o. - je bilo leto 1997, ko si je

podjetje zastavilo za cilj, da postane 
najboljši na slovenskem trgu v 
višjem cenovnem in kakovostnem 
razredu oblazinjenega pohištva ter 
v izdelavi po naročilu. Tej strategiji 
so podredili vse ukrepe tako v 
proizvodnji kot prodaji. Po pre

selitvi v prostore bivše Iskre v Mo
kronog avgusta 1999 se je TOM lotil 
certificiranja poslovanja in izgrad
nje sistema vodenja kakovosti, kar 
je potrdil 20. julija 2001 s presojo po 
novem standardu ISO 9001:2000 in 
pridobitvijo certifikata. TOM je eno 
prvih slovenskih podjetij, na po
dročju oblazinjenega pohištva pa 
sploh prvo, ki je prejelo ta certifikat. 
Certifikacijo je izvedlo predstavništ
vo BVQI (Bureau Veritas Quality In
ternational) v Sloveniji, certifikat 
sistema vodenja kakovosti ISO 
9001:2000 pa je izdala certifikacijs-

ka hiša BVQI s sedežem v Londonu.
Bistvo novega standarda v prime

rjavi s starim je v osredotočenosti 
na odjemalce (kupce), procesni 
pristop od nabave do prodaje, 
nenehno izboljševanje in odločan
je na podlagi dejstev in vzajemno

koristne odnose z dobavitelji. Če je 
imel stari standard 20 oz. 22 po
glavij, jih ima novi le 5, v katerih so 
razporejeni elementi starega stan
darda z dodanimi novimi zahte
vami.

Večja pozornost je namenjena iz
polnjevanju trenutnih zahtev ku
pcev in odkrivanju njihovih neiz
raženih potreb, s čimer lahko podje
tje preseže pričakovanja, ki jih ima 
kupec do izdelka. Novost so tudi 
vzajemno koristni odnosi z dobavi
telji, kar povečuje sposobnost obeh 
strani za ustvarjanje vrednosti in 
konkurenčni položaj na trgu, in 
nenehno izboljševanje vsesplošne
ga delovanja podjetja. S standar
dom ISO 9001:2000 je TOM v prvi 
vrsti vzpostavil “pravila igre” za in
terno delovanje znotraj podjetja, do 
dobaviteljev in do kupcev.

Letošnje leto bo za TOM Oblazin
jeno pohištvo v marsikaterem po
gledu prelomno. Letos in naslednje 
leto še načrtujejo rast prihodka - 
nekaj zadnjih let so beležili 30 
odstotno letno rast - vso svojo en
ergijo pa so že začeli usmerjati tudi 
v racionalizacijo proizvodnje in is
kanje notranjih rezerv. Njihov cilj je 
približno 150 zaposlenih v Mokro
nogu in dve milijardi tolarjev pri
hodka. Po Hrvaški, kjer imajo ši
valnico že nekaj časa, načrtujejo 
organiziranje proizvodnje še na ob
močjih nekdanje Jugoslavije. Do 
konca leta pa nameravajo ustanoviti 
tudi skupino TOM, katere ožje jedro 
bodo sestavljali TOM Oblazinjeno 
pohištvo, Tomcommerce in Presek, 
poleg njih pa še spremljajoče slu
žbe iz financ, prevzete družbe in 
družbe v tujini.

TOM zelo močno pokriva in sponzorira področje kulture in športa 
v občini Trebnje; fotografija Marka Kapusa je z otvoritve akadem
skega slikarja Mitje Brceta iz Mokronoga, na kateri je nastopil 
tudi kvartet saksofonistov Glasbene šole Trebnje

ORATORIJ V ŽUPNIJI VELIKI GABER
Od 6. do 11. avgusta 2001 je v 

župniji Veliki Gaber že šestič 
potekal oratorij. Vsak dan se ga 
je udeležilo čez 70 otrok. Pod 
geslom “Vsakemu košček neba” 
smo spoznavali življenje sv. Jan
eza Boška - ustanovitelja salezi
jancev in začetnika oratorija.

Dan smo začeli z oratorijsko 
himno, ki je v srcih prebudila

svetel plamen, nato smo si ogle
dali zgodbo iz življenja don Boš
ka, delu po skupinah pa so 
sledile še ustvarjalne delavnice. 
Računalničarji so pripravili 
pravi mali muzej računalništva, 
poskusili pa so se tudi v pro
gramiranju. Iz kuharske de
lavnice je vsak dan dišalo po 
sladkih dobrotah, pri modelar

jih so pele žagice, kiparji pa so 
ustvarjali z glino, mavcem in 
barvami. Pri malih instrumentih 
je prijetno ropotalo in cingljalo, 
za pisana oblačila so poskrbeli 
pri poslikavi majic, zelo veliko 
pa je bilo zanimanje tudi za 
vžiganje v les. Vse dogajanje na 
oratoriju je budno spremljala in 
beležila novinarska delavnica. 
Popoldnevi pa so bili obarvani 
zabavno. Pomerili smo se v ig
rah brez meja, poiskali skriti za
klad, se dodobra zmočili pri vod
nih igrah in pripravili “Pokaži, 
kaj znaš”. Pa tudi na izlet smo šli. 
Odpravili smo se v Vnanje Go
rice in dan preživeli v igri na tam 
postavljenih igralih.

Oratorij smo zaključili v so
boto popoldne, ko smo za star
še pripravili razstavo izdelkov in 
se pri maši Bogu zahvalili za vsa 
lepa doživetja.

Mrl 1 ummhlisiiibIS pfJIE, j

TABOR OTROK NA MORJU
Center za socialno delo Trebnje je že osmič 

organiziral Tabor za otroke na morju 2001. Za 
60 udeležencev otrok je bil pripravljen zani
miv program in tudi letos so bili kot izvajalci 
udeleženi prostovoljci, ki skupaj z našo 
sodelavko Tončko, ki se udeležuje Tabora in 
Tino, ki sodeluje pri programu in evalvaciji 
izvedba programa, postajajo skupina, ki je 
sposobna visoke kvalitete dela. To odraža tudi 
na taborih, ki so vsako leto kvalitetnejši.

Tako je bilo tudi v letošnjem letu priprav
ljenih in izvedenih veliko zanimivih dejavno
sti, kjer je lahko vsak otrok dobil nekaj zase. 
Naj navedemo vsaj nekatere: pohod na

Portorož, obisk solin, predavanje o zmajar- 
stvu, ki ga je nazorno predstavil prostovoljec 
Jaka, predavanje o morju v izvedbi domači
na Ivana, plesni večer v sodelovanju z ansam
blom Mi trije pa še en, plavanje, družabne 
igre, likovna, plesna, pravljična delavnica in 
še in še. Kar nekaj je bilo otrok, ki so se pri
poročili za udeležbo na naslednjem taboru v 
letu 2002.

V imenu otrok in izvajalcev se zahvaljujemo 
Občini Trebnje kot glavnemu financerju za 
možnost preživetja vročega julijskega tedna v 
Strunjanu.

Center za socialno delo

NA KRTINI ZOPET KRIŽ STOJI

Mladi Krtinci 
so stopili sku
paj in uresničili 
več let staro za
misel in posta
vili križ na Ra- 
jnarjevi zemlji, 
kjer je nekdaj 
že stal. Tri hiše 
v vasi so sode
lovale, za po
moč so prosili 
še nekaj drugih 
mojstrov. Gor
janc Jože je 
streho oblekel 
v baker, kam
nosek iz Lju

bljane, Vladimir Tončič, je vtisnil letnico in 
naredil marmorno poličko, Jože Goreč je 
postavil robnike... V enem mesecu je bilo vse 
narejeno. 18. avgusta, ko je bil blagoslov križa, 
pa je bilo slovesno za vse, ki so prišli od bli
zu in daleč. Po bogoslužju je sledilo družabno 
srečanje do poznega večera. Bilo je lepo.

Večno srečo, rajski mir, daj nam Jezus, Božji 
Sin!

Francka Raj nar

Izgubljeni upi
Ustvaril sem si lik mladenke ene.
Povzdignil ga visoko nad oblake.
In stavil vanj sem tudi upe take. 
Zaznal prekmalu sem, da so le pene.

Lahko je v srcu lik graditi žene.
A če preromaš svet, ne najdeš take. 
Težka zavest je, da so vse enake.
In vendar: z glavo se ne da skoz stene.

Za leskom je odšla po svetu norem. 
Brez vseh lepot pomlad je cvetna zame. 
Opiti sonca se nič več ne morem.

Grenkoba noč in dan žre vztrajno vame. 
Otrpnile so sanje v srcu borem.
Moj up je le: Saj daleč ni do jame.

Iz še neobjavljene zbirke domačina Franceta 
Gašperšiča Trudne ptice

Prvi organizirani pohod KS Šentlovrenc na Zaplaz za praznik Marijinega vnebovzetja 14. avgusta je bil ne
pričakovano uspešen. Pohod se je začel s pomočjo g. župnika ob 18. uri iz Šentlovrenca. Nadaljevali smo pol 
proti Velikemu Vidmu in Razboram, udeležba pa se je povečevala na približno 100-200 pohodnikov. Po slove
sni maši na Zaplazu smo se v poznih večernih urah s baklami v rokah in s pesmijo vrnili proti domu pre
pričani, da nas bo drugo leto mnogo več. Za okrepčilo, razsvetljavo in lepo vreme bo tudi v prihodnje poskr
bljeno, zato lepo vabljeni naslednje leto. Gliha Rajko
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POLETJE V ŠENTRUPERTU
KS Šentrupert je z letošnjim letom postala člani

ca Imago Slovenia - Podoba Slovenije.
Pod naslovom Poletje v Šentrupertu smo orga

niziral 9.6.2001 Lov na lisico - vožnja starodobnih 
vozil, zvečer 9.6.2001 koncert vokalne skupine 
Freya iz Šmarja pri Jelšah. Skupaj z Imago Slove- 
niae smo organizirali tudi tri vrhunske koncerte, in 
sicer v cerkvi na Veseli Gori koncert Tria Lorenz, 
23.8.2001 na trgu v Šentrupertu Brazil show skupine 
Patricio Baeze in 2.9.2001 tudi na trgu koncert The 
Blackriders. Vsi koncerti so bili lepo obiskani. 
KS Šentrupert

Lov na lisico

m

Koncert vokalne skupine Freya iz Šmarja pri Jelšah

Nastop skupine Patricio Baeze.

Trio Lorenz

ETNOLOŠKA RAZSTAVA

O VINOGRADNIŠTVU
V soboto, 8. septembra, je bila 

v okviru prireditve S pesmijo na 
Veselo Goro odprta tudi etno
loška razstava z naslovom Tra
dicija vinogradništva v Šentru
pertu in okolici od nekoč do 
danes, ki jo je pripravil in posta
vil v sodelovanju s Krajevno 
skupnostjo Šentrupert, Pevskim 
zborom vinogradnikov Šentru
pert, Društvom vinogradnikov 
Šentrupert in Območno izposta
vo sklada RS za kulturne dejav
nosti, Dušan Štepec, etnolog in 
konservator z Zavoda za vars

tvo naravne in kulturne dediš
čine Novo mesto. Razstava je 
postavljena v kletnem prostoru 
graščine na Veseli Gori. Na njej 
je predstavljenih preko 140 
starih predmetov, ki pričajo o 
nekdanjem načinu vinograd
ništva v Šentrupertu in njegovi 
okolici. Razstava bo odprta do 
15. septembra, ob večjem zani
manju bo odprta tudi dlje. Ogled 
razstave je možen z dogovorom 
na Krajevni skupnosti v Šentru
pertu.

DŠ

j" SPORED FILMSKIH PREDSTAV V KINU TREBNJE ~
PETEK 28/9-01 20.00 DOBRMAN |
NEDELJA 30/9-01 17.00 |
PETEK 5/10-01 20.00 LEPOTICA POD KRINKO
NEDELJA 7/10-01 17.00 akc. komedija
PETEK 12/10-01 20.00 PODMORNICA
NEDELJA 14/10-01 17.00 vojna drama
ČETRTEK 18/10-01 17.00 SHREK risanka
PETEK 19/10-01 20.00 ČOKOLADA
NEDELJA 21/10-01 17.00 romantična komedija
PETEK 26/10-01 20.00 PEARL HARBOR

L NEDELJA 28/10-01 17.00 epska drama

TRERANJSKE
MAŽORETE

Za Trebanjske mažorete, 
starejšo skupino in njeno men
torico Darjo Korelec, je bil tudi 
čas dopustov kar delaven, saj je 
pred njimi zanimiva preizkušn
ja, nastop ne evropskem tekmo
vanju mažoretnih skupin v An
gliji v mestu Mablethorpe (250 
km severno od Londona).

Dekleta z mentorico so izziv 
vzele zelo resno in pridno vadi
jo večkrat na teden, poleg tega 
pa so imele še intenzivne pri
prave v domu Lipa v Črmošnji- 
cah, od petka, 24. junija, do 
nedelje, 26. junija.

Sodelovanje na evropskem 
prvenstvu mažoret, ki se ga bos
ta udeležili iz Slovenije še sku
pini iz Laškega in Logatca, je 
velika fizična in psihična ob
veznost, ki je hkrati tudi izziv za 
mlada dekleta in njihove men
torice.

Želimo jim čim boljši nastop 
in še boljšo uvrstitev.

Srečno, Trebanjske mažorete!

LIKOVNI RAZSTAVI
Od 16. do 23. junija je potekal 

34. mednarodni likovni tabor, 
od 23. do 29. junija pa keramič
na delavnica Velika forma. V 
obeh primerih so nastala različ
na likovna dela z uporabo raz
ličnih tehnik. Vsi ti izdelki, 
slikarski in keramični, bodo 
predstavljeni na skupni razstavi 
v Galeriji likovnih samorast
nikov Trebnje, ki jo pripravlja
ta Center za izobraževanje in 
kulturo Trebnje in Območna iz
postava Sklada RS za ljubiteljske 
kulturne dejavnosti Trebnje. 
Otvoritev razstave bo v četrtek, 
20. septembra 2001, ob 19. uri, 
odprta pa bo do 20. oktobra 
2001, od ponedeljka do petka od 
14. do 16. ure in po naročilu na 
tel. št. 07 348 21 00 - CI K Treb
nje.

OTROŠKI 
ABONMA V

SEZONI 2001/2002

V oktobru bomo začeli 
z vpisom otroškega abon
maja za 9 predstav za 
otroke od 3. do 10. leta sta
rosti. Predstave bodo po
tekale vsak drugi četrtek v 
mesecu ob 17. uri v Kul
turnem domu Trebnje od 
oktobra 2001 do junija 
2002.

Vpis in plačilo abonma
ja bo od ponedeljka, 1. ok
tobra, do srede, 10. okto
bra 2001, od 9. do 16. ure 
v pisarni ZKD in Obmo
čne izpostave SLKD Treb
nje, stavba C1K, na Kid
ričevi 2,1. nadstropje levo.

* ,?

"1
USTVARJANJE DUŠANA ŠPAROVCA

j
Dušan Šparovec Mokro- 

noški je znan v javnosti 
predvsem kot graščak z 
gradu Mala Loka pri Treb
njem. Grad, ki ga opisuje v 
besedi in sliki že Valvasor 

v svoji znameniti Slavi vojvo
dine Kranjske, stoji na domi
nantni legi, na griču kjer ces
ta iz Šentlovrenca zavije pro
ti, iz Levstikovega pisanja 
znanem, Čatežu. Graščak ob
navlja in restavrira dvorec že 
več kot deset let. Z obnovo 
postaja vse bolj pomembna kul
turna strateška točka. Kjer med 
drugimi prireditvami prirejajo 
tudi likovne razstave, gostijo 
likovnike v likovnih kolonijah in 
podobno. Razstave so postavlje
ne v reprezentančnem povsem 
obnovljenem grajskem hodniku in 
v arhitekturno enkratni Vurnikovi 
grajski kapeli.

Dušan Šparovec, ki je v mladosti 
končal šolo za oblikovanje v Ljublja
ni, vse življenje pa je bil tako ali 
drugače povezan z likovnimi ustvarjalci, je v 
svojem sedanjem zrelem obdobju zopet začel 
intenzivneje slikati. Tako je lani nastala serija 
oljnih slik “Ciganski ciklus”, ko se je ustvarja
lec družil z dolenjskimi Romi in proučeval nji
hovo življenje. Ta slikarski ciklus je zaradi 
svoje tematske posebnosti kar pravi kuriozum

v slovenskem slikarstvu.
Slikar likovno opisuje svoje protagoniste z 

vehementnimi že kar silovitimi slikarskimi 
potezami v močnih in intenzivnih barvnih 
nanosih. Sicer pa je vse Šparovčevo slikarst

vo, kjer dominirajo 
stilizirani portreti in 
figurativni motivi, 
močno ekspresi
vno poudarjeno in 
prepleteno s sim
bolnimi sozvočji. 
Avtor slika prvin
sko, neobremen
jen s teoretskimi 
in tehnološkimi 
floskulami, 
predvsem za 
“svojo dušo” in 
črpa iz svojega 
fantazijskega 
sveta. Njego
vo slikarsko 
ustvarjanje bi 
lahko posta

vili ob bok slikarstvu tako 
imenovane “nove podobe”, novemu ekspre
sionizmu ali slikarstvu “novih divjakov”, kot 
jih imenujejo nekateri kritiki. Vsekakor pa je 
slikarsko udejstvovanje Dušana Šparovca sa
mosvoje, izvirno in jasno prepoznavno.

Dušan Lipovec 
akademski slikar in likovni publicist

MALO ZA ŠALO, MALO ZA RES
Nagradno vprašanje, ki ga zastavlja Vincenc Dušan Šparovec Mokronoški:
Napišite ime in priimek mladega “Mokronajzarja”, ki je bil svetovni prvak in olimpijski 

zmagovalec, ki je sin moje sestrične Irene Kladnik in brata mojega prijatelja Toneta Š—a, 
s katerim sva skupaj igrala rokomet v šolski reprezentanci v Tržiču.

Odgovore pošljite na naslov:
Društvo ARTI, Grad Mala Loka, 8212 Velika Loka.
Nagrado - mojo sliko v oljni tehniki - bo izžrebal svetovni rekorder “Mokronajzar” Mar

tin Strel.

P
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Zgodba o podjetju je zgodba 
o njegovih ljudeh • - *

Veliko vas jei ki ste prispevali 
k uspehom našega podjetja• Vsi 
zaposleni i bivši zaposlenii 

poslovni partnerji1 delničarji 
in lokalna skupnosti brez vseh 
vas Trimo ne bi bili kar danes 
je- Za vaš prispevek se vam 

iskreno zahval jujemo•
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STRATEGIJA RAZVOJA KMETIJSTVA
V času, ko se pospešeno prilagajamo siste

mu EU, to pot skuša ubrati tudi sistem kmetijske 
politike. Tudi v občini Trebnje so tako prišli do 
spoznanja, da neplodne ugotovitve o kon
kurenčni nesposobnosti slovenskega kmetij
stva ob vstopu v EU, v ničemer ne pomagajo 
tistim, ki se s kmetijstvom neposredno ukvarja
jo. Zato so se na Odboru za kmetijstvo v občini 
Trebnje odločili, da z dokumentom, ki so ga 
poimenovali Strategija razvoja kmetijstva v 
občini Trebnje, postavijo jasnejše poti razvoja 
kmetijstva in podeželja (s tem pa tudi priorite
to financiranja) v občini. Na ta način skušajo 
kar najracionalneje porabiti denar namenjen 
kmetijstvu in tako pomagati pri prilagajanju 
zahtevam trga in kmetijske politike EU. Nalogo 
za izdelavo Strategije so zaupali strokovnjakom 
Kmetijsko gozdarskega zavoda iz Novega mes
ta.

Tako bodo v jesenskih mesecih potekala 
številna srečanja ljudi, kmetov, ljudi, ki živijo na 
podeželju, strokovnjakov in predstavnikov 
občinske kmetijske politike, da bi ob koncu leta 
postavili jasnejše in konkretnejše poti razvoja

kmetijstva in podeželja v občini Trebnje v ob
dobju 2002-2006.

Osnovo za postavitev takih ciljev je pozna
vanje dejanskega stanja kmetijstva v občini - ne 
samo kmetijstva kot gospodarske panoge, tem
več tudi jasnejša opredelitev vloge večnamen- 
skosti te dejavnosti (oz. multifunkcionalnosti, 
kot ga večkrat radi poimenujemo). Zato mora
mo poiskati specifičnosti kmetijstva, pokrajine 
in ljudi v občini Trebnje. Tak način delaje osno
va za iskanje možnih vsebin in oblik povezovan
ja za pripravo programov, ki so osnova za tako 
željena sredstva iz Bruslja.

Zato že zdaj vabimo vse zainteresirane, da s 
svojimi konkretnimi rešitvami in dobronamer
nimi idejami prispevajo pri oblikovanju strate
gije. Strategija mora slehernemu kmetu oz. 
tistemu, ki se ukvarja s kmetijstvom, ponuditi 
možne poti razvoja - take seveda, ki jih v svojih 
ciljih opredeljuje kmetijska politika EU, pa tako 
tudi slovenska kmetijska politika.

Kmetijsko gozdarski zavod Novo mesto 
Izpostava Trebnje

30 LET DRUŠTVA ŽIVINOREJCEV

21. julija so se v restavraciji Vila 
Rakar sestali člani Društva 
živinorejcev za vzajemno samopo
moč Trebnje na zadnji spominski 
seji, na kateri so pregledali dolgo, 
uspešno in naporno pot delovanja 
svojega društva, ki je zdaj zaradi 
spremenjene zakonodaje na po
dročju zavarovalništva prenehalo 
delovati. Ob tej priliki je veterinar 
Stanko Bunc predstavil tridesetletno 
delo.

Društvo je bilo ustanovljeno 8. 
septembra 1970. leta z namenom, da 
si organizirani živinorejci zagotovi
jo večjo varnost v primeru bolezni 
pri živalih, zakolov v sili in poginov 
ter da organizirano zastopajo svoje 
interese pri oblikovanju kmetijske 
politike v občini in preko zveze tudi 
v republiki Sloveniji. Že v nekaj letih 
je bilo preko društva zavarovanih 
preko 2500 živali, kasneje pa celo 
4500 živali, saj je to društvo sodilo

med največja te vrste v Sloveniji. 
Preko društva, ki je ves čas tesno 
sodelovalo z veterinarsko službo, so 
bila organizirana predavanja, tečaji, 
strokovni nasveti.

Večina še živečih članov se je 
udeležilo te spominske slovesnosti.

Člani društva so se spominjali, da 
v takratni politiki obstoj društva ni 
bil zaželjen, zato niso bile redke 
grožnje, izsiljevanja, ki so jih bili 
deležni vključeni kmetje, kakor tudi 
sodelujoči veterinarji. Kljub temu so 
vztrajali in v tem obdobju naredili 
veliko dobrega za živinorejce. Do 
leta 1977 so bili organizirani v okvi
ru zveze. Ker pa potem v Ljubljani 
niso hoteli več potrditi pravil delo
vanja na republiški in občinski rav
ni, so delovali samostojno oz. v okvi
ru zavarovalnice Triglav, po letu 
1990 pa v sklopu zavarovalnice Tilia.

Kljub izredno odklonilnemu stali
šču tedanje dnevne politike do 
Društva živinorejcev za vzajemno 
samopomoč, se je uveljavilo in 
opravičilo obstoj, hkrati pa so bili to 
začetki konec 80. let ustanovljene 
Kmečke zveze.

: slovenskem
tržišču

domači
izdelek
najvišje

kakovosti

Ob potoku 10 
8000 Novo mesto 
tel. 07/ 33 46 111, 112 
fox: 07/ 33 46 113

Avtogalant Ljubljana 
Stegne 31 
tel:01/511-34-00 
e-mail:
avtogalant@sint.net

KRVODAJALSKA AKCIJA
Letošnja krvodajalska akcija v naši občini je poteka

la dva dni. Tako so krvodajalci lahko darovali kri 6.9. 
v kulturnem domu na Mirni in 7.9. v gasilskem domu 

v Trebnjem. Akcija je potekala dobro; zadovoljni so bili 
krvodajalci in ekipa Zavoda RS za transfuzijo krvi. Udeležba je bila nad 
pričakovanjem, saj se je akcije udeležilo 220 krvodajalcev na Mirni in 
276 v Trebnjem.

Območno združenje RK Trebnje se zahvaljuje vsem, ki so se od
zvali vabilu. V zahvalo za humana dejanja pa združenje priprav
lja srečanje, ki bo 13. oktobra na Blatu pri Trebnjem. Vabljeni vsi 
krvodajalci. Svojo udeležbo je potrebno potrditi do 25.09. na pri
javnici ali po telefonu.

novo!
Vabljeni v prenovljeno 
prodajalno s tekstilom 
na Baragovem trgu 3. 
Velika izbira moških, 
ženskih in otroških 
oblačil po ugodnih cenah)

NA ZALOGI:
- semenska žita 
(pšenica, ječmen)

- čebulnice

s**

AKCIJSKA 
PRODAJA OLJ IN

mn
UGODNO!

L I SLADKOR * VREČA SO kg

-"Iffl '7.950,00 SIT

NAJLEPSE UREJENO DVORIŠČE
14 kmetij. Med prijavljenimi kmetijami so bile tudi štiri 
turistične kmetije. Ocenjevalna komisija, ki je bila 
sestavljena iz dveh predstavnikov Kmetijske svetoval
ne službe in s predstavnice Društva kmečkih žena, je 
ocenjevanje izvedla 17. avgusta. Komisija je bila enot
nega mnenja, da so se prijavljene kmetije letos za akci
jo dobro pripravile, kar je bilo posebej razvidno iz 
ocene skladne zasajenosti s cvetjem in zelenjem.

Sestavni deli skupne ocene urejenosti dvorišč so 
namreč bili: splošen vtis, arhitektura hiše in gospodar
skih poslopij, red na kmetiji, čistoča na kmetiji, dostop 
k hiši, dostop na kmetijo, vtis domačnosti ter zasaditev 
s cvetjem in zelenjem.

Najvišjo oceno, 103 točke od možnih 120 točk in s tem 
prvo mesto, je prejela kmetija Marn Antona in Anice iz 
Lukovka. Drugo mesto je po točkah pripadlo kmetiji 
Ratajc Franca iz Lukovka,. tretje mesto pa je dosegla 
kmetija Kastelic Franca iz Dečje vasi. Med turističnimi 
kmetijami pa je najvišjo oceno prejela kmetija Gorenc 
Ivana in Zinke s Hrastnega.

Vsem dobitnikom priznanj čestitamo, vsem ostalim 
pa se zahvaljujemo za sodelovanje in želimo, da ure
jenost, kakršno so dosegle na ocenjevanju, obdržijo še 
v bodoče. Janko Širec

KSS Trebnje

REGIJSKO TEKMOVANJE ORAČEV DOLENJSKE
Zadnjo soboto v avgustu je potekalo v Got- parcele vzorno preorali. Najbolje je preoral 

ni vasi pri Novem mestu 24. regijsko tekmo- svojo parcelo Franci Zalokar s Srednje 
vanje oračev . Tekmovanja se je Udeležilo 15 kmetijske šole Grm iz Novega mesta. Drugo

mesto je dosegel Jože Verče iz Korit pri Do
brniču, tretje pa Toni Kukenberger z Gornjih 
Ponikev. Med tekmovalci orači je bilo tudi eno 
dekle, in sicer Simona Novak s Krušnega 
Vrha, ki je dosegla zelo dobro četrto mesto.

Najboljša orača, Franci Zalokar in Jože 
Verče, se bosta udeležila državnega tekmo
vanja oračev, ki bo v prvi polovici septembra 
na Pragerskem. Želimo jima čimveč uspeha.

KSS Trebnje

Dvorišče Murnovih v Lukovku - še v dežju kaže 
prijeten videz.

Občina Trebnje in Kmetijska svetovalna služba Treb
nje sta letos že petič izvedli akcijo Najbolje urejeno 
kmečko dvorišče. Letos se je na ta natečaj prijavilo kar

Kmetijska zadruga Trebnja,

UGODNA PONUDBA

ŠKODA V KMETIJSTVU ZARADI SUŠE V LETU 2001

tekmovalcev oračev, od tega jih je bilo 8 iz 
občine Trebnje. Kljub veliki suši in vročini, ki 
je vladala v tem času, so tekmovalci svoje

Jože Avšič daje 
navodila mla
dim traktoris
tom.

V občini Trebnje sta kmetijsko 
proizvodnjo v letu 2001 prizadele 
naravne nesreče večjega obsega. 
Najprej sta bili neurji s točo 30.5. in 
17.6.2001, o katerih so oškodovanci 
že podali prijave in so te že posre
dovane na državno komisijo za san
acije, ter suša, ki je po obsegu in 
posledicah presegla škodo, nastalo 
v letu 2000.

Suša je nastajala v daljšem časov
nem obdobju od pomladi do jeseni, 
posledice so se stopnjevale in dose
gle vrhunec z vročino v avgustu. 
Visoke temperature so prekinile 
asimilacijo rastlin, suša pa je pov
zročila sušenje rastlin. Prizadete so 
bile vse rastline, še posebej pa so 
bili prizadeti pridelki sena, krmnih 
rastlin in koruze. Prizadeti so tudi 
trajni nasadi in vrtnine. Suša je 
prizadela celotno občino. Najbolj so 
ogrožene kmetije na višje ležečih 
krajih in krajih s peščeno podlago.

Za popis in oceno škode, povzro
čene od naravnih nesreč, je bila 
imenovana strokovna komisija, v 
kateri so sodelovali Kmetijska sve
tovalna služba Trebnje, Upravna 
enota Trebnje in kmetje s prizadete
ga območja. Škoda zaradi neurij je 
bila v kmetijstvu ocenjena na 400 
mio SIT, škoda, nastala po suši, pa 
po prvih ocenah znaša dodatnih 348 
mio SIT. Komisija je pri ogledu 
škode celotnega območja v po
sameznih vaseh napisala zapisnik, 
ki bo podlaga za preverjanje po

sameznih vlog.
Evidentiranje in zbiranje prijav 

poteka preko državne komisije za 
sanacijo naravnih nesreč. Ta izdaja 
tudi navodila in podrobne kriterije 
za delno pokrivanje in sanacijo 
škod. Občina podrobnih navodil še 
ni prejela, zato še vedno čaka z zbi
ranjem prijav. Takoj po prejemu 
navodil za popis škode državne ko
misije bo Občinska uprava pripravi
la prijavnice za oceno škode po suši 
in obvestila občane, naj škodo po 
suši v letošnjem letu prijavijo.

Državna komisija bo prijavljene 
površine preverjala na podlagi po
datkov, ki so jih prejeli ob prijavi 
kmetov za uveljavitev državnih sub
vencije za ukrepe Eko 0, 1, 2, in 3., 
zato opozarjamo, da se bodo mora
li podatki o površinah in pridelkih 
ujemati. Na prijavnice boste morali 
vpisovati samo točne in pravilne 
podatke koristnih površin. Verjetno 
bo veljalo tudi pravilo, da škode na

kmetijskih pridelkih, ki je manjša od 
30% ni možno uveljavljati, ker je to
likšen običajen proizvodni rizik, 
ravno tako lahko kmetijsko gospo
darstvo prijavi le škodo za kulturo, 
posejano na najmanj 10 arih. Oško
dovanci lahko prijavljajo samo povr
šine v lasti ali zakupu, slednja na 
podlagi zakupne izjave ali pogodbe 
in le vinograde, ki so vpisani v regi
ster.

Oškodovancem, ki so v letošnjem 
letu že podali prijavo škode po toči, 
jo verjetno ponovno ne bo potreb
no vlagati, saj bo komisija na podla
gi predhodnega zapisnika o oceni 
škode zaradi neurij, dodala še do
ločen odstotek za posledice suše. V 
kolikor so prijavitelji posamezne 
parcele v prvi prijavi izpustili, so pa 
utrpele škodo po suši, jih bo možno 
naknadno prijaviti.

Občinska uprava 
Oddelek za gospodarstvo

SLS »SKD
Slovenska ljudska stranka

SANACIJA ŠKODE PO TOČI IN SUŠI

SLS + SKD Slovenska ljudska stranka Občinski odbor Trebnje je na 
seji 20.08.2001 razpravljal o izvrševanju kmetijskega dela proračuna 
občine Trebnje za leto 2001. Že pri sprejemanju proračuna so svetniki 
naše stranke opozarjali, da so sredstva za kmetijstvo premajhna. V letu 
2001 je širše območje občine Trebnje izredno prizadeto po toči. Do
datno pa je sedaj nastopila huda suša, ki grozi s katastrofalnimi posle
dicami. SLS + SKD Slovenska ljudska stranka, Občinski odbor Trebnje 
zahteva, da Občina Trebnje v okviru svojih pristojnosti takoj ukrepa. 
Takoj je potrebno pristopiti k sanaciji škode po toči in suši.

Na prvi seji občinskega sveta pa naj občinski svet sprejme rebalans 
sredstev za kmetijstvo. Predvidenih 10 mio SIT v ta namen je odločno 
premalo, predlagamo znesek 15 mio. Pri pripravi občinskega proračuna 
za leto 2002 je potrebno upoštevati razmere, ki so sedaj v kmetijstvu 
in zagotoviti v proračunu bistveno več sredstev, kot so v letošnjem letu.

SLS + SKD Slovenska ljudska stranka 
Občinski odbor Trebnje
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Naš sponzor Štefan Pepelnak bo tokrat okviril risbico 6-
letne Tine Dolenšek, ki je narisala radoživo sonce, ki se skozi 
očala prizanesljivo smeje naravi in življenju. Tina se lahko 
oglasi pri g. Pepelnaku na Obrtniški 39 (nasproti Africe) v 
Trebnjem ali ga prej pokliče na GSM 041 725 948.

NAGRADNA KRIŽANKA
Tudi tokrat je križanka pritegnila lepo število reševalcev. 

Izžrebali pa smo: Marjana Novaka, Gubčeva 12, 8230 Mokro
nog, Alojza Roglja, Češnjevek 1,8210 Trebnje in Jerneja Blažiča, 
Gor. Medvedje selo 6, 8210 Trebnje. Izžrebancem čestitamo! 
Trimo Trebnje pa vsem izžrebanim in sestavljalcu križanke 
poklanja okusno potico iz njihove znane kuhinje. Glede 
dogovora, kdaj želite dvigniti potico - lahko izbirate med več 
vrstami - pokličite tajnico Trima Zdenko Novak.

Rešitve septembrske križanke pa pošljite do 4. oktobra na 
naš naslov: Glasilo občanov, Goliev trg 5, 8210 Trebnje.

i---------------------------------------------- -------------------------------------- 1
Ime in priimek:..............................................................................

Naslov:

TRIMO PRAZNUJE 40 LET
TRIMO, d. d., Inženiring in 

proizvodnja montažnih objek
tov, letos praznuje 40-letnico. Iz 
majhnega kovinskega podjetja 
je v teh štiridesetih letih zraslo 
veliko podjetje z zelo ambi
cioznimi načrti. TRIMO se po
javlja na trgu pod tem na
zivom od leta 1971. V teh letih, 
času njegovega hitrega vzpona, 
so ga vodili Ivan Gole, Stane Ve
likonja in Tatjana Fink, ki je nje
gova glavna direktorica od leta 
1992.

Podjetje TRIMO trguje z več 
kot tridesetimi državami, sledi 
hitrim spremembam na trgu in 
jih tudi sam spodbuja z lastnim 
razvojem novih izdelkov in teh
nologij.

Danes ima podjetje že 7 hčer
inskih podjetij, 9 predstavništev 
in 5 zastopnikov na vseh po
membnejših trgih s katerimi 
posluje. TRIMO je večinski la
stnik podjetja TINDE Trebnje. V 
letu 2001 je TRIMO postal tudi 
večinski lastnik AKRIPOLA d. d.

Temelj razvoja so vsa ta leta 
predstavljali zaposleni v podjet
ju, predvsem tisti, ki so ostali lo
jalni podjetju tudi v časih, ko je 
TRIMO doživljal težka obdobja.

Posebno skrb je podjetje, vse 
obdobje in tudi še danes, posve
čalo zaposlenim, posebej še 
vrhunskim strokovnjakom. TRI
MO podpira mlade strokovnjake 
s štipendiranjem, na drugi stra
ni pa imajo vsi zaposleni mo
žnost neprestanega izobraže
vanja. TRIMO je lani postal tudi 
ustanovni član Inštituta učeče 
se podjetje, ki ga je ustanovilo 
nekaj najpomembnejših gospo
darskih družb v Sloveniji. V zad
njih štirih letih je TRIMO sode
loval tudi v slovenskem projek
tu Poslovne odličnosti in bil kar 
trikrat uvrščen med tri najboljša 
podjetja. TRIMO ima certifikat 
kakovosti ISO 9001 in okoljski 
certifikat 14001.

TRIMO je za nove proizvode 
in tehnologije pridobil več pa
tentov v številnih državah, zato 
ga danes vsi pomembnejši kon- 
kurentje smatrajo za pomem
bnega tekmeca na trgu. Poleg 
stalne skrbi za kupce, ki jim želi 
ponuditi najboljše izdelke, sto
ritve in pozornosti, ki jo po
sveča podjetje zaposlenim, je 
TRIMO v zadnjih letih veliko 
pozornost posvečal tudi skrbi za 
okolje v katerem deluje. Poleg

Društvo Ragle ima v načrtu 
izdajo zbirke slovenskih ljud
skih pesmi iz naših krajev. Pes
marico bi radi opremili s stari
mi fotografijami. Zato se obrača
mo po pomoč na občane občine 
Trebnje, da bi nam posodili 
stare fotografije. Le-te naj bi bile 
starejše od petdeset let in bi 
prikazovale tedanje običajno 
življenje: poroke, “ohceti”, “šte- 
lengo”, “šrango”, vožnjo dote, 
sejme, delo (oranje, setev, koš
njo, žetev, mlačev, trgatev ...),

celoletnih aktivnosti vezanih na 
varovanje okolja TRIMO že dve 
leti zapored organizira tudi dan 
okolja, kamor povabi sosede, 
občane in številne goste z na
menom sožitja v okolju in širitve 
prijaznega odnosa do ljudi in 
narave. To žlahtno idejo bodo 
razvijali tudi v bodoče.

TRIMO s širitvijo svoje dejav
nosti omogoča tudi širitev dejav
nosti ostalim gospodarskim sub
jektom v občini Trebnje.

“vahtanje” mrliča, dogajanje za 
pečjo, zibelko, ličkanje, koledni- 
štvo, stare hiše in druga poslop
ja, kozolce, kašče, poglede na 
vasi, mlaje, nove maše, veselice, 
procesije, vasovanje oglarjenje, 
žganje apna, obrtniška dela, 
šola, delanje praga (ropotanje, 
ramplanje), kresovanje, butare 
(pušlje), pirhe, žegnanje... S tem 
bomo ob zbirki pesmi lahko 
objavili tudi fotografsko doku
mentacijo o nekdanjem živ
ljenju pri nas.

Seveda pa TRIMO skrbi tudi 
za svoje delničarje, ki jim zago
tavlja stalno rast naloženih sred
stev. Od leta 1994, ko je TRIMO 
postal delniška družba, je pove
čal prihodke za trikrat, dobiček 
za petindvajsetkrat, kapital pa je 
zrasel za 4,3-krat.

Trimovi cilji za bodoče so 
ambiciozni, saj želi postati 
vodilni na področju celovitih 
rešitev jeklenih montažnih 
zgradb v Evropi.

Obljubimo, da bomo foto
grafije skrbno pazili in jih seve
da vrnili.

Istočasno iščemo izdelovalce 
rož iz papirja oz. tiste, ki še zna
jo izdelovati papirnate rože na 
star način.

Če ste pripravljeni sodelovati, 
se javite, prosim, na naslov Ra- 
gel - Družina Rot, Pristava 26, 
8210 Trebnje, tel. 07/30 45 001.

Že vnaprej hvala!
Društvo Ragle

ŠTUDENTSKI SERVIS - PE TREBNJE
Študentski servis je z državno koncesijo poo

blaščena organizacija za posredovanje občas
nih in začasnih del dijakom in študentom. Vse
skozi, še posebno pa v poletnem času, je zelo 
dobrodošla pomoč vsem študentom in dija
kom, ki želijo najti počitniško delo in si tako 
ustvariti kakšen dodaten zaslužek. Po drugi 
strani pa nudi pomoč tudi podjetjem in drugim 
ustanovam pri iskanju delojemalcev (študentov 
in dijakov).

Za vpis morate izpolniti vpisni list, priložiti 
potrdilo o vpisu, eno fotografijo, davčno št., 
osebni dokument, bančni račun (HK ali TR). Za 
dodatne informacije oz. če ste iskalci počitni
škega dela, pokličite na študentski servis (tel.: 
07/346-05-20 ali 050 657416) oziroma pridete v 
prostore študentskega servisa (Gubčeva c. 16) 
in vprašate, ali je kakšna nova ponudba za delo.

Pred pričetkom dela morate dvigniti na štu
dentskem servisu napotnico za delo, ki je 
ekvivalent pogodbi o delu. Napotnico za delo

hrani delodajalec do zaključka dela. Po kon
čanem delu vaš delodajalec obračuna število 
opravljenih ur, jih vpiše na napotnico za delo, 
ki jo pošlje študentskemu servisu v obračun. 
Na podlagi prejete napotnice za delp, študent
ski servis izstavi račun za plačilo. Študentski 
servis na podlagi koncesijske pogodbe za
računava samo 10%+DDV koncesijske dajatve 
od višine prejemka, ki ga prejme študent ali 
dijak, ki je izvajal delo. Akontacija dohodnine 
se obračunava samo v primeru, če znesek na 
eno napotnico presega 51% povprečne plače 
zaposlenih v RS za predpretekli mesec.

Po plačilu računa, vam študentski servis 
nakaže sredstva na HK ali TR.

Študentom in dijakom želimo veliko uspeha 
pri iskanju počitniškega dela, podjetjem, obrtni
kom in drugim ustanovam pa veliko uspeha pri 
svojem delu. Za vse dodatne informacije smo 
vam vedno na voljo na telefonski številki: 07/ 
346-05-20 ali 050 657416.

PROŠNJA ZA SODELOVANJE
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Od 21. do 25.6.2001 se je Valvasoijeva konjenica odpravila že na 
svoje 9. potovanje. Pot jih je vodila izpred gradu na Bogenšperku 
do Temenice, Žužemberka, Dolenjskih Ibplic, Semiča, Gospodične, 
Trdinovega Vrha, Pleterij, Struge, Otočca, Novega mesta, Mirne 
Peči, Trebnjega, Hudej, Čateža in nazaj na Bogenšperk.

E¥VEWOO

PSC KRMELJ Marjan S.p. KIDRIČEVA 22A, 8210 TREBNJE

NOVO - RAZŠIRITEV PONUDBE - NOVO

REZERVNI DELI IN DODATNA OPREMA ZA 
MOPEDE

TOMOS
Delovni čas:

Od 8. do 17. ure

Ibfefefi; 07/3+81-450
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ZAGNANO V NOVO SEZONO
Rokometaši vseh selekcij RK TRIMO Trebnje inten

zivno izvajajo fizične priprave, hkrati pa se preverja
jo s posameznimi močnimi nasprotniki.

Vse selekcije rokometašev RK TRIMO Trebnje so 
z začetkom meseca avgusta pričeli z intenzivnimi 
pripravami na novo rokometno sezono. Članska vrs
ta je opravila nekajdnevni kondicijski trening v 
domačem okolju kmečkega turizma Obolnar na 
Čatežu, vmes pa se je preverila z dvema atraktivni
ma nasprotnikoma: prvakom Italije Generalisom in

prvakom Avstrije. Proti obema nasprotnikoma so kljub 
začetkom priprav prikazali zanimiv rokomet ter ju 
premagali. Iz Nemčije so dobili izredno ugodno po
nudbo za tridnevni turnir, kjer so se pomerili tako z 
nemškimi ekipami kot tudi z Avstrijci. Zaradi okrn
jenosti ekipe in utrujenosti od dolge vožnje res niso 
dosegli večji uspeh, toda pridobili so si nove izkuš
nje v igri z močnimi in visokimi igralci Nemčije.

Letošnje priprave so izredno naporne, saj so takoj 
po vrnitvi iz Nemčije igrali še v Ribnici in z Med- 
veščakom iz Zagreba. Oba nasprotnika so premaga
li. Tudi na povratni tekmi z Medveščakom v Zagrebu 
in z italijanskim prvakom v Trstu so dosegli novi 
zmagi.

Zanimiv je bil tudi sobotni rokometni turnir v Treb
njem z RK Ribnico ter RK Gorenje iz Velenja. Ekipa 
je sedaj v popolni postavi, saj se jim je pridružil tudi

“levičar" Jure Nateh. Številni ljubitelji rokometa so kljub 
začetku sezone videli zanimive igre. Naši igralci so z bor
beno obrambo oba nasprotnika premagali. Prva tek
ma med RK TRIMO Trebnje in RK INLES Ribnica se 
je končala z rezultatom 30:24. Trener Igor Razgor je 
omogočil igranje tudi mladim trebanjskim igralcem, 
ki so pokazali borbeno igro z dobrim znanjem roko
meta, tako da bi verjetno morali svoje znanje kar 
večkrat pokazati na parketu.. V drugi tekmi so se 
pomerili z močno ekipo RK GORENJE iz Velenja. Tek

ma se je končala s tesno zmago 
Trebanjcev (24:23), vendar pa so 
naši igralci vodili ves potek igre, v 
trenutkih tudi za 5 golov.

Po teh napornih tekmah se bodo 
člani ponovno zbrali v Kmečkem 
turizmu Obolnar in nadaljevali s 
kondicijskimi pripravami.

Nova klubska uprava je skleni
la, da se ponovno obudijo navi
jači. Za vodjo navijačev je predla
gala znanega ljubitelja rokometa 
Janeza Blažiča, ki vabi vse “od
govorne in resne ljubitelje roko
meta, da se mu pridružijo". Navi
jaško opremo in majice jim bo 
zagotovil glavni sponzor TRIMO 
TREBNJE. Zato uprava kluba 
poziva vse, ki si želijo prijetnega 
druženja, da čim prej pokličejo 
in prijavijo udeležbo med “mla
dimi in starimi levi” Janezu 
Blažiču ali predsedniku uprave 
Lojzu Radiju.

Starejši dečki ter kadeti RK TRIMO Trebnje pa so 
se udeležili močnega rokometnega turnirja v Karvi- 
ni na Slovaškem. V izredno napornem tednu so igra
li po tri ali celo štiri tekme na dan ter dosegli zelo 
dobre rezultate, čeprav so bili po letih najmiajši. V 
kategoriji starejših dečkov, kjer je v skupini sodelova
lo 24 ekip, so dosegli 5. mesto, v skupni razvrstitvi 
pa 17. mesto (od več kot 80 ekip). V kategoriji kadetov 
je sodelovalo 24 ekip, kjer so dosegli 2. mesto v sku
pini, v skupni razvrstitvi pa 4. mesto. Tako je tudi 
trebanjski podmladek pridobil mednarodne iz
kušnje.Ekipi sta uspešno vodila trenerja Sašo Barle 
in Nikola Radič.

Kljub napornim dnevom so bili dečki izredno 
zadovoljni, saj so jih v Karvini lepo sprejeli, imeli so 
dobro namestitev, pa tudi slovaška dekleta so se rada 
družila z njimi.

Yečina mladih Trebanjcev na Slovaškem ni gledalo v kamero, 
ampak v brhka dekleta - maskote turnirja.

NA TREBELNEM SPREJELI SVOJ 

GRB IN ZASTAVO
SOŽITJE

V SOŽITJU - društvu za pomoč 
duševno prizadetim Trebnje - se 
združujejo starši in skrbniki oseb 
z zmerno, težjo in težko motnjo v 
duševnem razvoju ter strokovni 
delavci, ki s svojim delovanjem 
želimo pomagati takim osebam, 
jim omogočiti boljše vključevanje 
v življenjsko okolje in jim s tem 
narediti lepše in srečnejše živ
ljenje.

SOŽITJE ima naslednje naloge:
- sodeluje v procesu zgodnjega 

odkrivanja in se zavzema za vse 
oblike svetovanja, tako za samega 
prizadetega kot za njegovo družino

- pomaga staršem pri spreje
manju drugačnosti in jih usmerja v 
pozitivno smer njihovih življenj
skih perspektiv

- daje možnost, da se starši 
družijo, medsebojno spodbujajo, 
si izmenjujejo izkušnje, obravnava
jo in si prizadevajo za skupne cilje

- ukvarja se tudi z brati in sestra
mi oz. z ožjimi družinskimi člani

- prenaša strokovne izkušnje z 
različnih področij: psihološkega, 
medicinskega, pravnega, peda
goškega in materialnega in staršem 
na različne načine pomaga pri 
uveljavljanju njihovih individu
alnih pravic

- na različne načine sooblikuje 
prosti čas staršev in prizadetih, v 
obliki skupnih počitnic, izletov, 
srečanj ipd. Vodene oblike proste
ga časa pomenijo za starše razbre
menitev in kakovostno izrabo pros
tega časa

- predavanja, seminarji ali šole 
za starše so namenjene prenašan
ju informacij in dajejo možnost 
obravnave posameznih izkušenj ali 
stališč v oblikovanju skupne poli
tike skrbi za duševno prizadete in 
njihove družine

- trajne in zahtevne naloge SO
ŽITJA pa so predvsem v neneh
nem hotenju dosegati konkretne 
oblike skrbi za osebe z duševno 
prizadetostjo na različnih po
dročjih, v različnih starostnih ob
dobjih in pri različnih stopnjah 
prizadetosti.

Andreja Jurovič

Trebelno - V nedeljo, 2. sep
tembra 2001, je bilo na Trebel
nem še posebej slovesno. Kra
jevna skupnost Trebelno je or
ganizirala že drugo srečanje kra
janov z množično udeležbo.

Ob tej priložnosti je predsed
nik KS Trebelno Anton Cvetan 
predal svečane listine častnim 
krajanom: arheologoma dr. An
dreju Pleterskemu in Urošu 
Bavcu ter županu občine Treb
nje Cirilu Pungartniku. Arheolo
gi so na območju sv. Petra pri 
Trebelnem našli zakladnico na
jdb in podatkov o naši zgodovi
ni, ki po podatkih arheologa dr. 
Pleterskega predstavlja zgo
dovinski zapis, ki v Sloveniji 
nima para. V pripravi je obsežna 
knjiga o sv. Petru, ki bo izšla v

obliki monografije.
Trebelani so sprejeli tudi svoj 

grb in razvili zastavo, ki sim
bolizira zgodovino in življenje 
ljudi v teh lepih krajih. Avtor 
grba je Jože Povšič, domačin iz 
Češnjic, sicer pa lastnik podjet
ja iz Trebnjega in svetovalec o

prehrani rastlin in varovanju 
okolja ter predavatelj na nekate
rih srednjih in višjih šolah. 
Osnovne sestavine grba Trebel
no so: ščit, ki predstavlja upor
nost in pogum nekdanjih prebi
valcev Trebelnega, železni ključ 
je simbol sv. Petra in hkrati star
ega vinogradništva na Trebel
nem in goste poseljenosti ob
močja Trebelnega v železni 
dobi. Tri modre pike simbolizi
rajo stare zgodovinske spomeni
ke, najdbe in stara naselja, ki so 
raztresena po celotnem območ
ju Trebelnega. Poleg tega so pike 
tudi simbol najdenih kamnitih 
topovskih krogel v gradu pri sv. 
Petru, ki so stare najmanj 450 let. 
Letnica 1137 je prva pisna 
omemba prebivalcev iz tega ob

močja, original listina je v 
muzeju na Dunaju.

Krajevna skupnost Tre
belno se v zadnjih de
setletjih lepo in uspešno 
razvija. Aktivna so razna 
društva, ki pripomorejo k 
lepšemu in bolj bogatemu 
življenju krajanov. Vasi, 
hiše, cerkve, kapelice, jav
ni objekti so lepo urejeni, 
prijazni domačini vam bo
do lahko ponudili cviček, 
doma pečen kruh in dokaj 
ekološko pridelano hrano. 
Območje Trebelnega je 
glede okolja še lepo ohran
jeno, na južnih pobočjih 
gričev se razprostirajo vi

nogradi z zidanicami, dolina 
Radulje je ohranila svojo lepo
to, razvija se kmečki turizem. 
Mladi ostajajo na svojih domov
ih, kar je garancija za v prihod
nje. Zato vljudno vabljeni s kole
som, peš ali z jeklenimi konjič
ki v te lepe kraje. J.P.F.

Jože Povšič razlaga pomen novega grba 
Trebelnega. Zastave so prejela vsa druš
tva, ki delujejo v KS Trebelno.

VISOKA ODLIČJA FRELIHU
Na Kmetijsko-živilskem sejmu v 

Gornji Radgoni je bilo kar 6 vin g. 
Freliha nagrajenih, Cviček 2000 in 
Modra frankinja 1997 sta celo dose
gla naziv PRVAK.

Sicer pa je na tem 27. ocenjevan
ju slovenskih vin dosegel naslednje 
rezultate:

- za Penino Kappelman, letnik 96, 
je z oceno 18,42 prejel zlato medaljo;

- za Modro frankinjo, letnik 97, je 
z oceno 18,40 prejel zlato medaljo;

- za Šentruperško penino, letnik 
98, je z oceno 18,22 prejel zlato 
medaljo;

- za Zeleni silvanec, letnik 00, je z 
oceno 18,06 prejel srebrno medaljo;

- za Penino od fare, letnik 97, je z 
oceno 18,06 prejel srebrno medaljo;

- za Cviček od fare, letnik 00, je z 
oceno 16,44 prejel bronasto medaljo.

Svečana razglasitev rezultatov in

podelitev medalj je 
bila na dan vinograd
nikov in vinarjev 28. 
avgusta v hotelu Ra
din v Radencih.

nariko in se v teh letih 
tudi odličja vrstijo, saj 
ima g. Frelih ne le stro
kovno znanje, ampak 
tudi naravni občutek za
to. K nenehno boljši kva
liteti pa je prispevalo tudi 
njegovo prepričanje, da 
se tudi iz kvalitetnega do
lenjskega grozdja da pri
delati vrhunsko vino.

Jože Frelih, znani 
vinogradnik iz Šen
truperta, je pred do
brimi desetimi leti 
prvi na Dolenjskem 
začel z izdelavo pe
nine in leta 1991 že Res so dolenjski vinorod-
prejel prvo nagrado >ze Frelih je zadovo- okoliši majhni raz.
za šampanjec. To je {jen $ prejetimi pri- drobljeni, mnogi kletarji 
bila spodbuda, da je znanji. pridelajo dobra, kvalitet
na pravi poti, saj ni na vina, a so to premaj-
tako lahko dobiti tako odličje na hne količine, da bi jih bilo mogoče
državnem nivoju. Danes je Freliho
vo vino prisotno na raznih državnih 
sprejemih in drugih slovesnostih. 
Njegova vina so za tiste, ki znajo 
uživati vino in so povezana s kuli-

tržiti.
G. Frelih verjame, da se bodo tudi 

na tem področju stvari izboljšale v 
prid vinogradnikom in kletarjem, 
spreminja se tudi trend na tržišču..

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV TRERNJE
Društvo vinogradnikov Trebnje je organizira

lo ogled Kmetijsko-živilskega sejma v Gornji 
Radgoni, tega ogleda se je udeležilo 83 članov. 
Pred sejmom so si ogledali še Radgonsko klet 
ter se seznanili s klasično metodo proizvodnje 
radgonske penine. Po sejmu pa so veselo zaklju
čili na vinogradniški kmetiji Puklavec v Lju- 
tomersko-Ormoških goricah.

Za vzorce vin, ki so jih dali člani društva, so 
prejeli naslednja odličja:

Franc Opara: srebrni medalji za laški rizling

in modro frankinjo ter bronasto medaljo za 
cviček

Janez Zupan: srebrno medaljo za renski ri
zling

Alojzij Metelko: bronasti medalji za cviček in 
dolenjsko belo

Miro Gačnik: bronasto medaljo za chardonay
Ocenjevanje vin v Gornji Radgoni je vseslo

vensko (državno) ocenjevanje vin. Uspehi, ki 
so jih dosegli člani društva, so lepi in so v spod
budo ostalim vinogradnikom.

PO SLEDEH SOŠKE FRONTE
Za naše potepanje po kanin

skem pogorju smo si vzeli kar 
dva dni časa. Prvi dan smo se
lepo turistično z gondolo pov
zpeli na zavidljivo višino 2250 
m, na kateri leži naše edino vi
sokogorsko smu
čišče. Tu pa se je 
udobje nehalo, 
saj smo zagrizli v 
strmo pot, ki nas 
je vodila proti na
šemu prvemu 
cilju na višini 
2587 m. Povzpeli 
smo se na Visoki
Kanin. Sledil je 
povratek do pla
ninske koče, v 
kateri smo bolj 
ali manj na tesno

prenočili. Družabni večer seve
da ni manjkal.

Naslednji dan pa je šlo bolj 
zares. Zgodnje vstajanje, ki je za 
nekatere najtežji del ture, smo 
uspešno prestali in se še v

jutranjem mraku odpravili na 
pot. Čakalo nas je skoraj pet ur 
dolgo prečenje kaninskega po
gorja in nato še vzpon na Rom
bon. Prelepa pokrajina z ogrom
no raznovrstnega cvetja, obsi

janega v jutranjem son
cu, je blažila pogled na 
temačne zgradbe, ne
me pokazatelje nekega 
krutega nesmisla, ki je 
divjal tukaj.

Na vsakem koraku 
naše poti smo naleteli 
na ostanke, ki pričajo, 
da vojna ni prizanesla 
niti tem krajem, ki naj 
bi bili domovanje 
gamsov in svizcev.

Marjan

ŠKAUBA V MAČJEM DOLU
Mačji Dol je staro naselje, saj je omenjeno že 

davnega leta 1200. Tu živi predvsem kmečko pre
bivalstvo, čeprav je le nekaj malega pravih kmetij.
Na samem začetku vasi se nahaja naravni izvir 
vode, imenovan Škauba, ki je domačinom nekoč 
služil za napajanje živine, pranje in nasploh za 
preskrbo z vodo, kadar so zaradi suše domači vod-

faltiranju ceste se je zaradi dviga terena zakril po
gled na Škaubo, kopičiti pa se je začel tudi odpad
ni material, ki vaščanom ni bil v ponos. Pa smo se 
na Škaubi zbrali Vidov Tine, Špendalov Jože, Mati
čkov Jože in jaz. Beseda je dala besedo in zmenili 
smo se za ureditev okolice našega izvira. Špendal 
je naslednji dan pripeljal pesek, kamen in cement; Zdene cevi, Matiček klopi, Mizarstvo Žerjav pa je prispevalo 
še kozolec, ki sedaj lično obeležuje vstop v našo vas. Grčman je bil tako vesel, da je spekel jagenjčka, pa tudi zalili 
smo ga. Na likofu nas je bilo največ.

Vsem hvala za sodelovanje, pa še več takih akcij bi bilo treba za ureditev naše okolice.

Marjan Praznik (Šipca)

njaki presahnili. Po napeljavi vodovoda so domači
ni na Škaubo skoraj pozabili; da niso, je razlog 
človeška ribica, ki se je občasno pojavljala. Ob as-

/Foto: Turk Tone/


